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VOORWOORD 

Voor u ligt het jaarverslag van de Kring Land van Cuijk 2021 

 
We ging in januari van start met een lockdown en een avondklok. De 

kringjaarvergadering kon niet fysiek plaatsvinden en dus gingen online met een 
aanwezigheid van een voltallig bestuur, 30 afgevaardigden van de 31 tellende gilden uit 
kring Land van Cuijk. De online-vergadering verliep gestructureerd en was goed 

ontvangen. Zelfs kringpriester René Aarden was er telefonisch even bij om ons allen een 
hart onder de riem te steken en ons allemaal een goede gezondheid toe te wensen.  

In juni konden we eindelijk weer wat gaan doen en kregen we weer meer vrijheid, maar 

echte gildeactiviteiten zoals gildedagen zaten er niet in. NBFS toernooi geweerschieten 

en VTBS. Dit waren succesvolle en sfeervolle toernooien.  
 
Communicatie en PR verliepen in het jaar 2021 voornamelijk via de mail.  

De website is sinds 2020 in handen van Geert Arts. Er zijn allerlei wijzigingen in de 
website aangebracht, waarvoor onze dank aan Geert Arts. Voor alle nieuwe input, 

wijzigingen kunt u mailen via website@kringlandvancuijk.nl. 
  

Het bestuur van kring Land van Cuijk dankt iedereen voor hun inzet voor het gildewezen 
in welke vorm dan ook.  
 

We wensen u allen veel leesplezier en hopen dat deze uitgave u een goede indruk van het 
afgelopen gildejaar geeft. 

 
 

Bingelrade, 3 februari 2022 
 
Bestuur Kring Land van Cuijk 
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IN MEMORIAM 
 

In dankbare herinnering gedenken wij alle gildebroeders en gildezusters die ons in het 
kringgildejaar 2021 zijn ontvallen: 

 
Overleden gildeleden: 

 
11 januari Huub Camps   78 jaar   Gilde Groeningen 
14 maart  Henk Cuppen   74 jaar   Gilde Escharen 

12 april Henk Emons   77 jaar   Gilde Grave 
12 mei  Chris van Cuijk  79 jaar   Gilde Overloon 

26 juni  Marc Pijnenburg  56 jaar   Gilde Huisseling 
27 juni  Gerard van Gelder   88 jaar   Gilde Huisseling 

12 oktober Riet Bonants   73 jaar   Gilde Beugen 
4 november Jos Gerrits   86 jaar   Gilde Groeningen 
6 november Piet Weijers      Gilde Gennep 

6 december Piet Vermeeren (oud kringpriester Kring Land van Cuijk) 
 

 
17 januari Grada Martens     Gilde Heijen 

23 april John Deenen      Gilde Heijen 
25 november Donkere Fries Anno gilde paard van het gilde St. Anthonis 
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KRINGVERGADERINGEN  

 
Kringjaarvergadering - 30 januari 2021 
De kringjaarvergadering vond dit jaar wegens corona online plaats. Om er toch een klein 

beetje een officieel tintje aan te geven hadden we als bestuur besloten om in gildepak deel 
te nemen. De vergadering werd met een Christelijke groet geopend. Daarnaast belde 

René Aarden in voor de zegening. Helaas was hij telefonisch i.p.v. online aanwezig. 
Naast de gebruikelijke vaste agendapunten was er ook ruimte voor de rondvraag. Veel 
was er in het jaar 2020 niet gebeurd. De gildendagen en federatietoernooien waren verzet 

naar 2021 en later in de hoop dat er dan meer mogelijk zou zijn. Bij de jaarvergadering 
waren 30 gilden online aanwezig. Alleen het gilde van Escharen was niet aanwezig, maar 

hadden hier ook geen schrijven van gehad. Ondanks dat we niet fysiek bij elkaar konden 
zijn was het toch fijn om zo samen te kunnen zijn. 

 

Bestuursvergadering kringbestuur – 23 februari 2021 
De bestuursvergadering vond online plaats. De notulen van de kringjaarvergadering werd 
kort besproken. Daarnaast werd het voortbestaan van het gilde Gennep kort besproken. 
Het gesprek heeft wegens corona nog steeds niet kunnen plaatsvinden. In de vergadering 

werden ook de actiepunten uit de jaarvergadering besproken. Belangrijk punt was de 
verplaatsing van de kringjaarvergadering naar een datum na de carnaval. Het plannen 

van een zaal met koffietafel is vrij lastig omdat die meestal door pronkzittingen niet 
beschikbaar zijn. De 1e zaterdag van Maart zou dan wel een geschikte maand zijn. In het 

voorseizoen is er nog weinig te doen bij gilden en dus gemakkelijker te plannen. 
Verder is er even aandacht voor de oproep voor een nieuwe kringredacteur geweest. Er 
zal een mailing uit gaan naar de gilden. 

 
Bestuursvergadering kringbestuur –  15 mei 2021 
Wegens corona wederom een digitale meeting. Heel veel actiepunten waren er niet.  Er 

werd een rondje gedaan hoe het met iedereen ging. Daarnaast werden de gildedagen 
onder de loep genomen en hoe te verzetten. Daarnaast werd de ziekte van Marc 

Pijnenburg besproken en het wel of net toekennen van een kringonderscheiding. Wegens 
het niet bij elkaar komen, geen gildedagen werd er ook besloten om een nieuwsbrief 
namens de kring uit te brengen. Hierin konden al het nieuws mede gedeeld worden, maar 

ook een update over de ziekte van Marc Pijnenburg worden opgenomen. 
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Bestuursvergadering 30 augustus 2021 
De bestuursvergadering vond weer fysiek plaats. Fijn om iedereen weer eens te zien en 

bij te praten. De vergadering vond plaats bij Antoon van Duijnhoven. De ingekomen 
post werd behandeld en de belangrijke punten werden doorgenomen. Op 2 juli had er een 
gesprek plaatsgevonden tussen bestuur en kringafgevaardigden en Cor Bonants SGB. 

Heijen wilde hun lidmaatschap opzeggen vanwege hun kleine actieve aantal leden waar 
ze aan een gildedag konden deelnemen. Ze wilden geen boete riskeren. Het gesprek met 

Gennep moest nog steeds plaatsvinden. Voor de vacature kringsecretaris was Maik Vloet 
bereid om dit over te nemen. De scheiding van de rol van kringsecretaris en 

penningmeester werd eveneens besproken. Besloten werd dat het voor nu nog niet 

losgekoppeld werd, maar dat Marisca deze taak nog wel op zou nemen. Zeker omdat dit 
jaar netjes af te wikkelen. De contributie 2021 werd besproken en et voorstel werd gedaan 

om dit jaar vanwege het uitblijven van gildedagen de helft te factureren.  
Opslag van de gildendag attributen was ook een punt van discussie omdat de loods niet 

langer beschikbaar was. Dus is men op zoek naar een nieuwe ruimte. Deze moest groot 
genoeg zijn, omdat daar eigenlijk ook de kruisboogbomen in opslag zouden moeten 

komen. De schietbomen kruisboogschieten die eigendom van de kring zijn liggen nog bij 
de vader van Marc Pijnenburg. Marc had 1 boom die de kring op de gildendag zou 
huren. Voor de schietcommissie en leiding tijdens gildedagen zal er ook een nieuwe 

kandidaat gezocht moeten worden.  
Er werd afgesproken dat er een nieuwe hoofdliedendag in november gehouden zou 

worden. Deze werd vastgesteld op 19 november. 
 

Bestuursvergadering 18 oktober 2021 
De bestuursvergadering vond plaats in het gemeentehuis Boxmeer. Hier was genoeg 

ruimte om afstand te houden. Er werd een presentatie gehouden door de club van vier 
over het te moderniseren van de NBFS. Doelstelling Federatie moet er zijn voor de 

gilden!! Ludo Hartjes was namens GAC aanwezig. GAC geeft aan dat ze graag vaker bij 
de vergadering van kringbestuur willen aansluiten om korte lijntjes te houden. GAC is 
voornamelijk bezig met de organisatoren van de gildendag. Daarnaast zijn ze bezig met 

subsidies aan te trekken voor de organisatie van een gildendag. GAC vindt het belangrijk 
een rol binnen het kringbestuur te krijgen als bestuurslid aangezien overige commissies 

ook vertegenwoordigd zijn. Tijdens de rondvraag kwam ter sprake dat er een nieuwe 
opslagloods gevonden was door Frans Siroen. De jeugdcommissie is niet verder meer 

opgepakt. Dit wordt op de agenda van de hoofdliedendag gezet. 
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Bestuursvergadering 1 december 2021 
De bestuursvergadering werd gehouden bij Maik Vloet. Alleen Marisca Vossen was 
fysiek afwezig en via teams ingelogd.  De actiepunten werden besproken en gecheckt of 

ze gedaan waren. Gildedag  Haps 26 mei 2024  was ingediend bij de NBFS. Maik Vloet 
is officieel kringsecretaris en vastgelegd bij KVK. Marisca Vossen is bij de KVK 

aangemerkt als penningmeester. Perry Peters is nogmaals benaderd als bestuurslid, maar 
wil graag eerst gildedag Haps afwachten en mag in 2025 weer benaderd worden.  

In het kader van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen heeft Maik Vloet het 
huishoudelijk reglement en de statuten van de kring nagezien. Voorstellen voor wijziging 
zijn besproken en daar waar nodig meteen aangepast. Het geheel wordt verder uitgewerkt 

door Maik Vloet en wederom aan het bestuur ter controle voorgelegd alvorens dit in de 
kringjaarvergadering voor te leggen en goed te keuren.  

De hoofdliedendag november is door kringbestuur gecancelled en is ook in januari 
wegens maatregelen covid-19 nog niet mogelijk. De gildedagen 2022 worden verder 

opgepakt en in februari voor besproken worden. Datums worden nog nader bepaald.  
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NBFS-VERGADERINGEN 

 
NBFS hield het afgelopen jaar verschillende vergaderingen waarbij een afgevaardigde 

van ieder kringbestuur online of fysiek waar mogelijk aanwezig was.  Er is veel gemaild 
en via de speciale NBFS whatsapp gecommuniceerd. 
 

Onderscheidingen NBFS, EGS aan Marc Pijnenburg 
Marc Pijnenburg kreeg in februari te maken met darmkanker met uitzaaiingen naar de 
lever. Na chemokuren kwam de keiharde realiteit dat hij niet meer te genezen was. Om 

Marc Pijnenburg toch een eer te bewijzen werd besloten hem te onderscheiden.  

Op zondag 20 juni werd aan Marc Pijnenburg vanuit de NBFS met een medaille 

voor al zijn betrokkenheid en inzet  onderscheiden, maar ook vanuit de EGS 
werd hem de gouden medaille opgespeld. Tenslotte werd Marc tot erelid van zijn eigen 

gilde benoemd. Een emotionele middag voor familie, vrienden, zijn gilde en alle gilden 
waarmee Marc een goede band had. Lang heeft Marc hier niet van kunnen genieten, 
want op 26 juni overleed Marc Pijnenburg in huiselijke kring. De uitvaart van Marc was 

een gedenkwaardige dag met vele vendeliers, tamboers, gildenleden/kruisboogschutters 
om hem de laatste eer te bewijzen op het kerkplein van de kerk van Heeswijk Dinther. 

Een mooi en indrukwekkend afscheid van een gildeman in hart en nieren. 
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JAARVERSLAGEN van diverse gilden uit de kring 

Gilden die hun jaarverslag naar de kringsecretaris hebben gemaild staan hieronder 

opgenomen. Er zijn uitgebreide verslagen te vinden, maar ook korte berichtgevingen. 
 

Sint Anthoniusgilde Sambeek 
 
Het gilde heeft ter ere van hun jubileum een gildevlag laten vervaardigen. 
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Jaarverslag 2021 

Wat kunnen we dit jaar over het jaar 2021 zeggen. Bijna alles is in grote maten afgelast 

door de regels van het kabinet in verband met de Corona regels. Dit wetende hebben wij 
de Verloare Maandag en de algemene ledenvergadering niet gehouden dit jaar. 

Natuurlijk heel spijtig omdat we nog moed hadden om het Jubileumfeest door te kunnen 
laten gaan in juni. Zodat we op de vergadering op de hoogte werden gesteld naar de voor 

uitgangen die er gemaakt werden. 
 

Achter de schermen zijn wij als bestuur druk bezig geweest om te zorgen dat onze 600ste 
verjaardag niet vergeten zou worden. Er zijn veel ideeën op tafel gekomen die we 
misschien konden waarmaken. Van een inloop middag op het kerkplein om daar een 

traktatie aan te bieden tot het zelfde idee huis aan huis te doen. Maar naar informatie in 
te winnen was het eigenlijk allemaal niet haalbaar qua regels, of het regelen van de 

mensen zodat het weer op een aantal schouders gedragen zou worden.  
Toen kwamen wij met een idee om iets te maken wat wij als Gilde nog niet hadden. En 

dat was een Gildevlag voor aan het huis. Dit was makkelijker te realiseren en sneller voor 
te bereiden. Zo hebben wij onze kennissenkring aangesproken om dit te realiseren.  
Drie bestuursleden hebben op de zondag voor onze verjaardag van 6 mei de pak aan 

getrokken in de auto gestapt. En alle leden van onze mooie Gilde een mooie vlag 
aangeboden voor hun trouwe lidmaatschap en aanwezigheid. 

Bij de een werd er wat gedronken bij de andere werden er foto’s gemaakt. Zo hebben de 
vlaggen al een aantal keren aan de vlaggenstokken gehangen op bepaalde en belangrijke 

dagen van onze Gilde. 
 
2de Pinksterdag de dag dat we normaal een spannende en gezellige dag zouden hebben 

met het Koningsschieten als hoogte punt is jammer genoeg weer niet door gegaan. We 
hebben de Heilige mis wel laten plaats vinden in de nieuwe kerk/kapel van Sambeek. 

Door de grote van de kapel en regels waren wij genoodzaakt om alleen met het Gilde 
hierbij aanwezig te zijn. Het was een mooie en nieuwe opzet van de kapel. Wat goed 

bevallen is. In de kerk hebben wij ook de Gildegroet uitgedragen en overvendeld. 
Waarna we als Gilde zijn ontbonden en onze eigen gang konden gaan. 
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In de zomer werden de regels weer wat zachter waardoor we de vrijdagavonden en de 
BBQ/open dag konden door laten gaan. Op de BBQ was er een grote verrassing voor de 

leden. Het bestuur had voor 2 tal traktaties gezorgd. De ene was voor de inwendige 
mens. Iedereen kon een ijsje nuttigen om onze verjaardag weer een beetje op te vrolijken.  

De tweede verrassing was het grootste en mooiste die we konden ontvangen. Dit was de 
Koninklijke Ere-Penning overhandigd door onze Burgemeester K. van Soest. Wij waren 
bij dat we deze datum konden prikken want het was de bedoeling om het te voltooien op 

onze Jubileumfeest. Na de toespraak van de burgemeester over de geschiedenis van het 
Gilde en Sambeek waar hij aan veel kleine puntjes aandacht had gegeven. Kreeg de 

voorzitter de Ere-penning overhandigd met de ingelijste oorkonde. Deze krijgt een mooie 
plaatsje in onze Schietaccommodatie en Gilde Huis “de Gouden Leeuw”. De BBQ was 

dit jaar ook weer goed verzorgd door de uitbaters van  “de Gouden Leeuw”. 
 
Verder is er niet veel doorgegaan door de regels en hebben we een rustige jaar gehad wat 

natuurlijk jammer is. Op de momenten dat het kon zijn er een aantal dingen doorgegaan. 
Maar het meeste is afgelast. 

 
 

Sint Sebastiaangilde Vianen 
 

januari/februari 

Dit jaar beginnen we met een complete Lock-down in verband met de Covid-19 

pandemie. Er mag niets georganiseerd worden en er mag maar 1 persoon op bezoek 

komen. Vergaderen hebben we op afstand gedaan waar mogelijk. Alle 

bestuursvergaderingen zijn ingeperkt tot DB overleg. Op 30 januari hebben Egbert en 

Hans deelgenomen aan de digitale kring jaarvergadering. 

maart 

Door versoepelingen mogen we weer iets meer en we mogen met 2 personen gaan 

oefenen. Op 27 maart hebben we voor het eerst geoefend met schieten dit in groepjes van 

2 na elkaar en de bar was gesloten.  

april/mei 

We kunnen nog steeds alleen maar oefenen met 2 personen. Bestuursvergadering van mei 

is doorgeschoven naar 15 juni. 

Op zondag 23 mei (eerste pinksterdag) hebben we klos geschoten, het koning schieten 

verplaatsen we naar september. 
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juni/juli 

Op 12 juli ontdekten we dat er was ingebroken in ons clubgebouw. Volgens de 

camerabeelden is te zien dat 2 inbrekers de deur forceren en zich toegang verschaffen. Ze 

hebben alles doorzocht maar er is niet meegenomen. Wel blijven we zitten met de 

braakschade. 

Op zondag 25 juli hebben we deelgenomen aan een schietconcours te Gassel. 

augustus/september 

Op zondag 5 september 2021 hebben we ons jaarlijkse hoogtepunt gehouden. Normaal 

wordt het Koningsschieten gehouden op eerste Pinksterdag, maar wat is er in 2021 nog 

normaal. Het Covid-19 virus uitbraak van 2020 blijft ons nog steeds bezig houden en 

beperken in onze bewegingsvrijheid. Daarom was er dit jaar gekozen voor deze datum en 

voor een aangepast programma. Een geluk hadden we wel, de weergoden waren ons erg 

goed gezind.  

We verzamelden ons om 11:30 uur bij ons eigen clubgebouw aan ’t Flieren 2a te Vianen. 

Vanuit hier zijn we in formatie met tromgeroffel en ons hoofdvaandel naar café/zaal “de 

Hei” gelopen om daar van de koffietafel te genieten. 

Om 13:30 uur zijn we weer teruggegaan naar ons clubhuis, hier werd de koningswijn 

gedronken die de aftredende koning geschonken heeft. Na het huldigen van een jubilaris, 

hebben we de voorbereidingen getroffen voor het schieten. 

Om 14:15 uur werden de vogels bevrijd door wethouder Jilesen en onze Keizer. Hierna 

volgde het schieten op de koningsvogel door 14 schutters en 8 personen namen deel aan 

het schieten op de publieksboom. 

Na 243 schoten viel de Koningsvogel er als eerste af, door het laatste schot van Twan van 

Uden. Niet veel later wist het aanwezige publiek ook die vogel naar beneden te schieten. 

Met het 312e  schot schoot Juliette Broekman deze vogel naar beneden. 
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Na het over-vendelen van de koning en zijn koningin en de publiekskoning en uitreiking 

van de prijzen was het nog lang gezellig op ons gildeterrein.  

Volgend jaar hopen we weer dat het koning schieten gewoon op eerste pinksterdag is. 

Vooral omdat het publiek dit gewend is en dan hebben we geen concurrentie van Max op 

Zandvoort. Maar al met al was het een mooie dag. 

Op zondag 19 september hebben we een concours gehouden op ons eigen terrein aan ’t 

Flieren. Het weer was ons goed gezind en het zonnetje liet zich regelmatig van de goede 

kant zien. Alle leden van de kring scherpschutters “land van Cuijk” waren uitgenodigd 

om weer een keer een concours te organiseren. Dit concours was wel veel anders als 

normaal, maar wat is er nog normaal in 2021. Zo was er geen korps schieten en ook werd 

er niet geschoten om een koningskruis. Er waren 4 disciplines, te weten Personeel, 

Kampioen, Prominent en Vrije hand 

oktober 

Op zondag 10 oktober 2021 zijn wij met een 6-tal schutters naar het NBFS Toernooi 

geweerschieten te Nuenen (bij Eindhoven) geweest. Dit toernooi wordt jaarlijks 

gehouden en mede-georganiseerd door de Noord-Brabantse Federatie van 

Schuttersgilden. Het wordt elk jaar in een andere schutterskring gehouden.  
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Dit jaar was het in Nuenen en werd georganiseerd door Sint Antoniusschut Eeneind 

Opwetten. Het was een lekkere dag met af en toe de zon en een temperatuur van ong. 14 

graden. Het was een gezellige middag en er werd fel gestreden om de prijzen. Er waren 

ongeveer 150 schutters die deelnamen aan de diverse onderdelen. (Er waren 13 korpsen 

en 22 Viertallen ingeschreven). 

Van onze kring waren er 4 verenigingen aanwezig, maar dat mocht de pret niet drukken. 

Helaas vielen wij niet in de prijzen. Gilde Gassel behaalde de 1e prijs bij het onderdeel 

“Viertallen” en gilde Oploo behaalde een 1e en een 3e prijs bij het onderdeel Personeel 

Opgelegd.  

Het is de bedoeling dat wij de eerstvolgende keer dat Kring Land van Cuijk aan de beurt 

is om te organiseren, dit in Vianen gehouden gaat worden. Dit zal waarschijnlijk in 2025 

zijn. 

Op dinsdag 19 oktober hebben we onze 4 jaarlijkse audit, door de 

KNTS, gehad. Op een paar kleinigheidjes na, die inmiddels al 

aangepast zijn , zijn we met vlag en wimpel geslaagd. Dit vooral 

door het uitstekende werk van onze voorzitter. 

november/december 

Op zondag 21 november hebben we het seizoen afgesloten met een 

middagje klosschieten. Deze zeer gezellige middag gaan we dan 

voortaan ook elk jaar houden. De opkomst was groot, alleen de temperatuur was wat 

laag en later moesten we stoppen voor de regen. Mogelijk gaan we deze dag herhalen ook 

als opening van het seizoen, maar meer hierover op de ledenjaarvergadering. 
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Gilde Salvator Mundi Oeffelt 
 

Jaarverslag gilde Salvator Mundi Oeffelt 
 
Het was natuurlijk voor iedereen een veel bewogen jaar. De Corona-crisis hield ons 

allemaal in de ban.  
 

Jaarvergadering 
Normaal starten wij het jaar altijd met onze 
jaarvergadering. Toen de lockdown begin van het jaar 

alleen maar langer duurde besloten we met het bestuur om 
onze jaarvergadering huis aan huis te doen. We gingen 

met het bestuur langs alle leden. De jeugdleden hadden 
voor alle leden heerlijke cupcakejes gebakken. We hadden 

voor iedereen een brief mee met een opsomming van wat 
er allemaal nog achter de schermen gebeurde bij het gilde. 
Zo bleven de leden toch op de hoogte en we hielden even 

bij iedereen een praatje aan de voordeur. Het was een 
mooi alternatief voor de jaarvergadering en werd zeer 

positief ervaren. 
 

 
 
Jeugd-bingo-challenge 

Ook hebben we voor de jeugdleden in februari een jeugd 

bingo challenge gehouden. De jeugd kreeg allerlei opdrachten 

om thuis te kunnen doen, in de vorm van een bingo-kaart. Er 

waren allerlei opdrachten, van nagels lakken, tot horrorselfies 

maken, tot lekkere taarten bakken, en ook meehelpen in huis 

en ga zo maar door. Alles moesten ze filmen of fotograferen 

en dan in de jeugd groepsapp zetten. Er was een hele strenge 

jury (lees hoofdman). Als ze alles hadden gedaan wonnen ze 

een bon voor de McDonalds, en als ze een rij hadden 

uitgevoerd wonnen ze een doosje Celebrations. Bijna alle 

jeugdleden deden fanatiek mee. De jeugdapp ontplofte die weken. Filmpjes en foto’s 

vlogen voorbij. Erg leuk.  
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Na de zomer 

Tot de zomer waren er verder helaas geen gilde-activiteiten door de Corona. Na de 

zomervakantie was het gelukkig wel weer mogelijk om iets te organiseren. 

We deden op 19 september mee aan het federatietoernooi in Lieshout. We gingen daar 

met een paar mooie prijzen en vooral ook goede jury-rapporten naar huis.  
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Alternatieve koningsdag 

Omdat het koningsschieten op 1e pinksterdag niet door kon gaan vanwege de lockdown, 

hebben we een soort van alternatieve koningsdag gehouden. De dag begon met koffie bij 

het gildehuis Die 2. Daarna volgde een Heilige mis met gilde-eer. De jubilarissen werden 

hierna overvendeld bij de kerk. Vervolgens trok het gilde naar het gildehuis, waar het 

koningspaar Edwin en Petra en jeugdkeizer Mart nog werden gehuldigd voor hun titel 

van 2019.  

Daarna werden onze jubilarissen in het zonnetje 

gezet. Maurice en Jan Willem Fransen vierden hun 

40 jarig jubileum. Dit werd bekroond met een 

zilveren speldje van de Salvator Mundi. Jan van 

Vonderen en Will Fransen vierden hun 60 jarig 

jubileum. Zij kregen een zilveren schild met hun 

portret erin gegraveerd. Tot slot werd Will Fransen 

nog verrast, met de titel ere-voorzitter en 

bijbehorend gildezilver. Deze titel deelt hij nu 

samen met Jaqcues Haerkens.  

 

Er werd niet geschoten voor koning. Dit gebeurt weer traditioneel op de volgende 1e 

Pinksterdag.  

Gemeentelijk koningsschieten 

Op 3 oktober was het keer voor de laatste keer gemeentelijk 

koningsschieten in de gemeente Boxmeer. Ondanks het slechte 

weer was het een zeer geslaagde en supergezellige middag. De 

titel ging helaas niet naar ons, maar naar onze buurtjes,  het gilde 

van Beugen. Ook werd er afscheid genomen van Karel van Soest, 

als beschermheer van de 8 gilden. Hij kreeg een mooi schild met 

alle dorpswapens erop. 
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Afscheid beschermheer Karel van Soest 

Zondag 30 oktober kwam de afscheidstoer van Karel van Soest door Oeffelt. De 

dorpsraad van Oeffelt had een mooi programma in elkaar gezet en rond 15u kwam dhr. 

van Soest samen met zijn vrouw Mieke naar de kerk. Hier stonden wij met het gilde hem 

op te wachten, om hem een mooie serenade te geven. We hadden ook nog een speciale 

verrassing voor hem. Hij heeft het ere-lidmaatschap van ons gilde mogen ontvangen en 

we hebben hem een cadeaubon gegeven, die hij met de lunch van het koningsschieten 

mag verzilveren komend jaar. Hij was samen met zijn vrouw zeer onder de indruk van 

onze vendel- en trommelgroet. 

 

 

 

 

 

 

 

Kerstgroet 

en weer was er een lockdown. Met het bestuur zijn we net 

als vorig jaar huis aan huis gegaan met een kerstpresentje. 

Ook weer een praatje bij de voordeur. Onze jeugdleden 

maakten zelf de kerstkaarten hierbij. Het gilde werd zelf 

ook verrast. Van één van de leden kregen we namelijk 

twee kruisbogen geschonken. Vanwege zijn gezondheid 

kan hij zelf helaas niet meer actief kruisboogschieten, 

maar hij wil wel heel graag deze traditie in stand houden. 

We zwaaien het jaar weer uit. 

 

Iedereen een gezond en mooi nieuw gildejaar toegewenst namens het gilde Salvator 

Mundi Oeffelt!! 

 
 



 
 

Jaarverslag 2021 
 
 Pagina 19 
 
 

Sint Jacobusgilde Zeeland 
 

Januari 

18. 50 jaar Heropleving Sint Jacobus Gilde 

23. 3 Jubilarissen van 50 jaar; Wim Jans, Jan Strik, Henk Bongers. Bert Janssen is 25 jaar 

lid. Penningmeester en Secretaris zijn langs geweest met bloemen en een oorkonde.  

Mei 

4. Dodenherdenking Gemeente Landerd. Alleen de Vaandrig aanwezig voor de 

dodenherdenking in aangepaste vorm.  

Juni 

24. Koningschieten afgelast ivm Corona. Jan en Trudie Bongers blijven nog een jaar aan 

als Koningspaar. In verband met 50 heropleving heeft het Gilde beeldjes laten gieten van 

Sint Jacobus en aan alle leden uitgedeeld bij een aangepast samenzijn in en rond het 

Gildehuis. Ook is er een nieuw jubileumboek van 40 tot 50 jaar uitgebracht en uitgereikt. 

Juli 

25. Sint Jacobus Zondag 

In verband met de versoepelingen rondom het virus een aangepaste Sint Jacobus Zondag. 

Het koningspaar is met de Vaandrig en Hoofdman ‘s ochtends naar de kerk geweest. ‘S 

middags op het Gildeterrein een gezellig samenzijn met als afsluiting een lopend buffet, 

verzorgd door door het Witte Huis. Alles natuurlijk op 1,5m afstand. Een mooie dag met 

onverwacht prachtig weer. 

Augustus 

29. Gezellig samenzijn met Gilde's Boekel en Uden. 

Om de banden met de Gilde's in de Parochie Sint Petrus te vergroten organiseren we op 

toerbeurt een gezellige middag met de gildes onder elkaar. Dit jaar was Zeeland aan de 

beurt. Een regenachtige middag mocht de pret niet drukken. er werd fanatiek geschoten 

en Jeu des Boules gespeeld, waarna afgesloten werd met een warme hap. 
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December 

Kerstboomverkoop 

16. Het Koningspaar, de Hoofdman en Secretaris zijn uitgenodigd voor een lunch, 

aangeboden door Burgemeester Bakermans bij d'n Brouwer die per 31-12 afscheid neemt 

als burgemeester van Landerd, dat samen met Uden de Gemeente Maashorst gaat 

vormen per 1-1-2022. 

Sint Jansgilde Gassel  

Bestuur. 

Er is dit jaar geen algemene ledenvergadering gehouden en daarom waren er ook geen 

bestuursverkiezingen. Voorlopig is dan ook het huidige bestuur in functie gebleven en 

zijn de verschillende bestuursfuncties ongewijzigd voortgezet. 

Leden 

Blij zijn we dat  ook dit jaar weer geen gildebroeder of gildezuster ons zijn ontvallen. We 

hebben verschillende gildebroeders en gildezusters die meer als 40 jaar lid zijn en het zou 

jammer zijn als we als gilde van deze trouwe leden geen afscheid zouden kunnen nemen 

zoals we als gilde gewend zijn. 

Laatste Gemeente Grave koningschieten 

Door het corona virus kon het jaarlijkse Graafsche Gemeentekoningschieten in de 

maand Mei vorig jaar en dit jaar niet doorgaan. Met de samenvoeging van de gemeente 

Grave bij de gemeente Land van Cuijk een onbevredigend einde van een jaarlijks 

terugkerende gildetraditie. Het St. Antonius Abt gilde uit Escharen, aan de beurt als 

gastgilde, vond toch nog een geschikte datum om het Gemeentekoningschieten corona-

proof te organiseren. Zaterdag 7 augustus waren dan ook de 3 gilden in Escharen bijeen. 

Zelfs de waarnemend Burgemeester vond het belangrijk om zijn vakantie even te 

onderbreken om deze traditie mee te maken en de gildebroeders en gildezusters toe te 

spreken. Om de beurt mocht een schutter van de 3 gilden zich melden bij de schietboom 

om een schot te lossen op de houten koningsvogel. Het schieten moest rond 17.00 uur 

even onderbroken worden voor een regenbui maar daarna ging de strijd weer verder. Als 

laatste gemeentekoning van de gemeente Grave gehuldigd worden is toch iets speciaals. 

Na 227 schoten was het Jo Derks uit Gassel die de restanten van de vogel naar beneden 

schoot en als laatste Graafsche gemeentekoning de geschiedenisboeken in gaat.  
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Koningschieten 

In de laatste week van juni vindt er traditiegetrouw het jaarlijkse koningschieten plaats. 

Vanwege corona en de regels hieromheen werd besloten het koningschieten uit te stellen 

tot na de zomervakantie. Hopelijk dat dan de regels wat versoepelt zouden zijn. Gelukkig 

konden we op zondag 12 september alsnog het koningschieten organiseren. Als extra, 

startte we deze dag met een gezamenlijke lunch om vervolgens de H. Mis bij te wonen in 

de Gasselse kerk. Na terugkeer op het gilde terrein was er het openingswoord van de 

burgemeester van Grave en de vicevoorzitter. Op 3 schutsbomen stonden een vogel voor 

de gildebroeders, de aanwezige jeugd en het publiek. 12 gildebroeders losten een schot op 

de vogel en na 94 schoten was er de ontknoping. Paul Willems, dit jaar lid geworden van 

ons gilde, schoot de restanten van de vogel naar beneden en werd daarmee verrassend de 

nieuwe koning voor dit jaar. Bij de jeugd was het Jurre van Boxtel die het verlossende 

schot loste en ook voor een jaar de jeugdkoning mag zijn. Bij het prijsschieten voor 

publiek, waren er 48 deelnemers. Uiteindelijk was Rob Thijsseling de winnaar. Na de 

installatie van de nieuwe koning en een toost op hem, werden de jubilarissen in het 

zonnetje gezet. In 2020 had ons gilde 4 jubilarissen te weten Herman Linders, 60 jaar lid, 

Peter Oppers 40 jaar lid, Ruud Derks en Hildo Boerboom 25 jaar lid. Dit jaar kwam daar 

Martien van Berkel, 40 jaar lid, nog bij. Vicevoorzitter Geert Meijer memoreerde de 

periode waarin de jubilarissen lid waren van ons gilde en wat zij hebben bijgedragen aan 

het realiseren van onze huidige accommodatie/schietterrein aan de Molenakker. 

Adieu Grave 

Dit jaar houdt de gemeente Grave op te bestaan en wordt opgenomen in de nieuwe 

gemeente Land van Cuijk. In het weekend van 10 december waren er verschillende 

activiteiten gepland met als thema Adieu gemeente Grave, welkom Land van Cuijk. 

Helaas door de aangescherpte corona regels konden deze activiteiten niet doorgaan en 

werden on lijn acties opgezet. Ook hier 

nam het gilde aan deel. Een ander Adieu 

dan wat we gepland hadden maar het is 

niet anders. 

Proost op het nieuwe jaar. 

Alle gildebroeders en gildezusters werden 

2 dagen voor de jaarwisseling verrast met 

een fles champagne. Enkele bestuursleden 

brachten deze naar de leden toe met de 

beste wensen namens het gilde. Hopelijk 

dat we in 2022 weer verschillende 

gildeactiviteiten kunnen organiseren. 



 
 

Jaarverslag 2021 
 
 Pagina 22 
 
 

                                                                                                                                
Cloveniers of schutterye tot Grave 

 

Cloveniers wens en presentje 

Maand Jan 

Het bestuur heeft bij alle leden en de weduwen een klein flesje Cloveniers 

rond gebracht.  

Iedereen bedankt voor de medewerking om dit te realiseren. 

                   

Presentje Dames 

Maand Feb 

Tijdens een knutselmoment kwam het idee bij Hannie en Ans om iets te maken en rond 

te brengen om toch ook de dames te betrekken bij de Cloveniers wens. 

Na veel geplak werden op een winterse dag deze bij iedereen in de bus gedaan. Dames 

bedankt voor jullie idee!!!! 
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Installatie Pastoor 

28 Feb 

Op zondag 28 feb is Pastoor Schaepman geïnstalleerd als pastoor van de Gemeente 

Grave. Op verzoek van het kerkbestuur werd deelname gevraagd van de gildes van 

Grave, Escharen en Gassel. Van ieder gilde werd het Gilde vaandel en koning en 

bestuurslid gevraagd. 

Tevens leverde het Cloveniers gilde een tamboer en contactpersoon kerk in gildetenue. 

Ook werd namens het kerkbestuur gevraagd geen ruchtbaarheid te geven. 

Aangekomen bij de St. Elisabethkerk stelden we ons zodanig op dat de Pastoor door de 

groep het voorportaal kon binnengaan met het dichtsbij de kerk de Vaandels en tamboer 

     

 

Afscheid Burgemeester 

30 Mrt 

Afscheid van burgemeester Roolvink en echtgenote, die we op hebben gehaald met een 

kleine delegatie en naar het historisch stadhuis hebben gebracht samen met de andere 

gildes. 

   

12 Apr/17 Apr 

Overlijden en uitvaart 

Gildebroeder Henk Emons overleed (77 jaar) op 12 apr. 
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Het Afscheid van onze Gildebroeder Henk Emons is prima verlopen en we hebben 
voor de familie een fotoboek gemaakt. De voorzitter heeft tijdens het bijwerken van het 

gedachtenisbord deze boeken aan de familie overhandigd. 

            

            

 

 

 

 

 

 

 

 

Doden Herdenking 
04 Mei 

Voor het tweede jaar was er de afgeslankte dodenherdenking in Grave sober en 
zonder belangstellenden traditioneel protocollair begeleid door Leo Burgers, de 

Gewalter van de Cloveniers of Schutterye tot Grave. 
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Teermiddag 

10 Jul 

Op zaterdag 10 juli werd de teeravond 2020 alsnog gevierd in de Hampoort. 

Daar werden onze drie nieuwe Gildebroeders beëdigd. 

Wij verwelkomen Rob Zeegers, Ronny Pas en Christan Leenders. 

Tevens ontvingen Arnold Keereweer en Henk van de Westerlo hun speldje voor 24 jaar 

broederschap. Eus van der Vliet ontving speldje voor 12 jaar. 

Na de officiële handelingen werd op broederschap gedronken en daarna was een 

gezellige middag met aansluitend BBQ. De barbediening verzorgd door de Mertbloazers. 

Verder ontving het gilde Corona mondkapjes. Tevens staan er 8 personen op de 

wachtlijst.  
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Gemeente koningschieten 

7 Aug 

De drie gilden uit de gemeente Grave kwamen in Escharen op 7 augustus 2021 bijeen. 

Na vogelvrijen door de burgemeester Toon van Asseldonk kon de sportieve strijd 

beginnen welke gilde de vogel eraf zou schieten. 

Rond 17.00 uur werd het schieten gestaakt door een flinke hoosbui, de gezelligheid werd 

er niet minder om. 

Ons gilde zette meteen in met onze gilde liederen. 

Na 227 schoten was het Jo Derks uit Gassel die de laatste restanten van de vogel naar 

beneden schoot. 

Daarmee gaat Jo te boek als laatste Gemeente koning van Gemeente Grave. 
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Brabants promotie 

10 Sep 

Op uitnodiging van Wethouder Rick Joosten waren we aanwezig bij de installatie van de 

Rode Pijl op de loswal in Grave. 

Dit om de toeristen te laten zien dat men in Grave veel kan beleven en bewonderen. 

Deze pijl zal 1 maand hier blijven en dan permanent naar het begin van de stad Grave 

verhuizen. 

                   

Koningschieten 

11 Sep 

Het Gilde trok 11 september 2021 vanuit de Hampoort samen met burgemeester Toon 

van Asseldonk naar het schietveld aan de Jan van Cuijkdijk. 

Na loting kon de strijd beginnen, Toon van Asseldonk mocht het eerste schot lossen. Het 

zogeheten vogelvrijen. 

De sportieve strijd werd een feit door de 26 aangemelde gildebroeders, die om de beurt de 

vogel van de pin probeerde af te schieten. 

Op het schietveld werd de catering ook dit jaar verzorgd door "Ons Café". 

Na 154 schoten viel het laatste stuk hout van de pin en stond de nieuwe koning voor  

2021 vast: Frans Peeters. 

Frans inmiddels een ervaren koning doordat hij ook al koning was in 2005. Wethouder 

Anja Henisch als loco burgemeester hing de Koningsketen om. 

Onder gezellige muziek werd de nieuwe koning gefeliciteerd. 

Na de felicitaties is de nieuwe Koning traditioneel ingeluid via een gildestoet door de 

Graafse straten via de grote kanonnen. 
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Aangekomen bij de Hampoort kon het feest los barsten nadat het schot van het kleine 

kanon afgeschoten was. 

Het bestuur wil Frans bedanken voor zijn gezellige feest en wij wensen hem een mooie 

leuke koningschap toe. 

       

  

            

 

Open Monumenten dag 

12 Sep 

Boeren Burgers en Buitenlui,!! 

Hoort zegt het voort, maak baan maak baan Willem en Anna komen eraan. 

Het College van de stad Grave en de historische groep van de Cloveniers of schutterye tot 

Grave verzamelde zondagmiddag 12 september in de Hampoort om een Blijde Inkomst 

in de stad te lopen, dit ter gelegenheid van de open monumentendagen. 

Een piekenier liep die ochtend al eerder in de stad, maar om 14.45 u vertrok de gehele 

stoet met Hans Reijnen voorop als stadsomroeper naar de binnenstad van Grave.  

Willem en Anna waren in vol ornaat te bewonderen samen met de hofhouding en 

natuurlijk de vogels van Fam. Felen was het een kleurrijk gezelschap. Erg 

mooi was het om te zien hoeveel bezoekers er van genoten op de diverse 

terrassen en pleinen van het schouwspel waarbij regelmatig werd 
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stilgestaan voor uitleg en om een graafs likeurtje te laten proeven, gemaakt door de 

Cloveniers. 

 

 

 

De verklaring voor de ‘Blijde Inkomst’. Dit woord - dat in algemene zin kan gelden als 

synoniem van ‘blijde intrede’ of ‘inhuldiging’ en als zodanig wordt gebruikt om de 

ceremonie aan te duiden, waardoor bij het begin van een regering de vorst van het gebied 

en zijn onderdanen zich onderling bij ede verbonden en a.h.w. een contract van 

wederzijdse hulp en goede wil sloten - dit had voor de Brabanders een zeer speciale en 

eigen klank. Het vertolkte het voor hen essentiële en bijzonderste deel van elke bezoek 

van vorsten aan de stad of gebied: Blijde Inkomsten bestaan al sedert 1356. 

Het geheel stond onder leiding van het Cloveniersgilde. 

Het bestuur dankt iedereen die hieraan heeft meegewerkt 

Game Grave 

14 Okt 

Er zijn opnames gemaakt voor een game (spel) over Grave. Dit is in opdracht van de 

gemeente gedaan i.v.m. dat Grave opgaat in gemeente Land van Cuijk. 

 Het spel, dat gespeeld kan worden op een mobile telefoon, gaat over de zuiderwater linie 

in Grave. 

Onze gildekamer is voor de opname team gebruikt als uitvalbasis. 

De acteurs werden voorzien van historische kledij van onze gilde. 

Daarnaast hebben Hannie, Ans, Loek en Leo als figurant gespeeld. 

Het opname team heeft ons bedankt voor de goede zorgen en de dag was goed verlopen. 

Het bestuur bedankt de vrijwilligers die hieraan hebben geholpen. 
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Wij zijn benieuwd naar het resultaat. 

 

 

                 

 

Update Gildekamer 

Maand Dec 

Gildekamer gereed voor 2022 
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Schuttersgilde Sint Matthias Oploo 

 

Inleiding 
Vanwege het steeds opnieuw oplaaiende coronavirus, is het gilde genoodzaakt geweest 

om de traditionele en gebruikelijke activiteiten te annuleren. Ik noem willekeurig: 
Koningschieten, gildedagen, Pruuve, Sinterklaasavond, lucky shot, etc. Het bestuur heeft 

dat gedaan om de veiligheid voor de leden te waarborgen en heeft wel een aantal 
alternatieven geboden. We moet constateren dat het aantal activiteiten, mager was ten 

opzichte van “normale” jaren. 
 

Over het organiseren van een gildedag is veel te doen geweest. In oorsprong zouden wij 

dit op 12 september 2021organiseren. Omdat het gilde van Haps in eerste aanleg haar 
gildedag naar 2021 verschoof wilden wij naar september 2022. Echter dan organiseren 

Sambeek en Geijsteren hun gildedag die al toegewezen was. Dus kwam de optie 10 
september 2023 tevoorschijn en werd goedgekeurd door het Kringbestuur. Echter de 

Federatie blokkeerde die datum omdat er dan al evenementen in de Provincie Brabant 
waren. Het alternatief; 24 september 2023 was voor het bestuur geen optie omdat dit laat 

in het seizoen is, alle gildeactiviteiten gestopt zijn en het VBTS-toernooi al 
plaatsgevonden heeft.  
Omdat we in 2023 2 jaar verder zijn dan oorspronkelijk gepland en onze gildeleden er 

niet jonger op worden, heeft het bestuur besloten om het besluit om een gildedag te 
organiseren voor te leggen aan de Algemene Vergadering in januari 2022. 

 
De restyling van de Watermolen heeft heel veel voeten in aarde gehad. Een commissie 

heeft heel veel werk verzet en is met goede en constructieve ideeën op de proppen 
gekomen. Inmiddels zijn er tekeningen en is er een prachtige animatie. De 
Molenstichting ondersteunt het idee. Helaas heeft de Gemeente Sint Anthonis besloten 

om alle plannen en ideeën vooruit te schuiven naar de nieuwe Gemeente Land van 
Cuijk. Voordat hier de juiste mensen aan tafel zitten om de restyling te realiseren, zijn we 

maanden verder. 
 

19 maart 2021 Pam geboren. 
Anne en Ties van Riet werden Papa en Mama, Jan en Lucie van Riet werden Opa en 
Oma, Kris en Jan van Riet werden op 19 maart 2021 oom van Pam. 
 

20 april 2021 huldiging van 40-jarige jubilarissen. 

Tijdens de opname voor de trom- en vendelgroet voor de gedecoreerden tijdens 
Koningsdag werden 8 trouwe leden gehuldigd voor hun 40-jarig lidmaatschap. Arnold 

Emons, Chris Cornelissen, Theo Heijligers, Kees Lenkens, Jo Kluijtmans, Piet van den 
Oever, Matt Ermens en Jan Ermens 

 

27 april 2021 Koningsdag 
Om de gedecoreerden te eren heeft het gilde een digitale trom – en vendelgroet gebracht. 

We werden door de Burgemeester extra bedankt voor deze innovatieve actie om de 
gedecoreerden de eer te bezorgen, die hun toekomt. 
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15 mei 2021 Afgelast Koningschieten 
In plaats van de activiteiten rondom Koningschieten heeft de teercommissie gezorgd voor 

een zakje “kogels” in de vorm van snoep. 
 

17 mei 2021 bestuursvergadering 
Besproken zijn de plannen voor de verbouwing van de Watermolen, parkeerplekken, 
container voor opslag tuinmateriaal, kenteken kiosk, afblazen Koningschieten 2021 en 

wet WBTR. 
 

23 augustus 2021 bestuursvergadering 

Besproken zijn de ontmoeting voor de gildeleden, het VTBS toernooi, bruiloft Anne en 
Ties, Pruuve, Sinterklaasavond, Algemene ledenvergadering, kringgildedag 2023, 
restyling Watermolen en audit voor het schieten wat goed verlopen is. 

 

29 augustus 2021 ontmoeting gildeleden 
Na een lange periode waarin de gildeleden elkaar niet hebben kunnen ontmoeten, heeft 

de Teercommissie een gezellige middag georganiseerd met bingo en BBQ. Opkomst was 
matig. 

 
 

19 september 2021 VTBS toernooi 
Zeer succesvol toernooi. Kampioenen werden Lucie van Riet, Ruud van den 
Hoogenhoff, Marc Ermens en de vendeliersgroep. Emiel reed een uitstekende proef wat 

resulteerde in een fraaie 2e plek. Ook Haida blies een prima partij wat resulteerde in een 
2e plek. Chris Cornelissen werd 1ste personeel schieten. 
 

1 oktober 2021 bruiloft Anne en Ties 
Het bruidspaar werd bij Ons Moe afgehaald. Daar is voor het bruidspaar een trom- en 
vendelgroet en een bazuinode gebracht. In optocht vertrok het gilde naar de Watermolen 

met het bruidspaar in het midden. Op de jeu de boulebaan waren tenten opgebouwd en 
was de parachute opgehangen om het feest extra cachet te geven. Anne en Ties namen 

een defilé van voertuigen af waarbij de ingezetenen werden verrast door een drankje en 
hapje. 

Na de drive-in receptie begin het feest waarbij het gilde voor de catering zorgde. 
Kortom een bijzondere, mooie en geslaagde bruiloft. 
 

11 oktober 2021 Bestuursvergadering 
Besproken zijn al dan niet afblazen Sinterklaasavond, organisatie Algemene 
Jaarvergadering, archief Kees, restyling Watermolen, afspraken Openluchtspel Tontje 

d’n Dwerg en Pruuve. 
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13 november 2021 uitreiking prijzen VBTS-toernooi 
Door het Gilde uit Lieshout werden de prijzen aan de VTBS-kampioenen uitgereikt. 
Lucie van Riet, Chris Cornelissen, Ruud van den Hoogenhoff, Marc Ermens en de 

vendeliers werden als kampioenen in het zonnetje gezet.  
 

15 november 2021 RaboClubKas 
Uit de RaboClubKas heeft het gilde het mooie bedrag van € 306,03 mogen ontvangen. 
 

3 december 2021 
Afscheid van Jeroen Klauwer in het Avonterenpark in Oploo. Wij zullen zijn creativiteit 
en vakmanschap met hout en steen gaan missen. 

 

3 en 4 december 2021 
Uitreiken bierpakket aan de mensen die besteld hebben. Deze activiteit kwam in de plaats 

van Pruuve in November 2021.  
 

12 december 2021Afscheid van de Gemeente Sint Anthonis.  

De tamboers, vendeliers en Koningspaar hebben op gepaste wijze en corona-proof 
afscheid genomen van de Gemeente Sint Anthonis, die opgaat in de nieuwe Gemeente 
Land van Cuijk. 

  

13 december 2021 Bestuursvergadering. 
Besproken zijn de organisatie van de Algemene Vergadering, opening Parkboerderij, 

restyling Watermolen, uitnodigingen van het Gilde uit Gemert en Gaanderen, voorstel 
aan DoekMarOploo over het Openluchtspel Tontje d’n Dwerg, Pruuve en aanschaf 

nieuwe parachute. 
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Sint Lambertusgilde Huisseling 
 

Het jaar 2021 was nog maar net van start toen het gilde te 
horen kreeg dat Marc Pijnenburg ziek was. Na 3 

chemokuren kreeg Marc en zijn gezin te horen dat hij 
ongeneeslijk was. Marc Pijnenburg werd op zondag 22 juni 
tot erelid van het St. Lambertusgilde benoemd. Vanuit de 

NBFS en EGS werden onderscheidingen bij hem 
opgespeld. Er waren diverse gilden, besturen, 

Europakoning aanwezig. Het was zeer indrukwekkend.  
 

Op 26 juni overleed Marc Pijnenburg op 56 jarige leeftijd. 
Een dag later stierf geheel onverwacht ook Gerard van 
Gelder op 86 jarige leeftijd.  

 
 

 
Op zaterdagochtend 3 juli vormden we samen met het gilde van Ravenstein, Neerlangel 

en Geffen een mooie erehaag voor Gerard van Gelder.  
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Daarna zijn we meteen doorgereden naar Heeswijk Dinther al waar we Marc Pijnenburg 
op zouden wachten en vanuit de rouwauto verder zouden begeleiden naar de kerk al 

waar de afscheidsdienst met gilde-eer heeft plaatsgevonden. Het was een mooie 
gedenkwaardige viering met een lach en een traan. Mooie herinneringen kwamen naar 

voren in verschillende speeches. Na de afscheidsdienst hebben Marc weer naar buiten 
geleid om daar via een erehaag van diverse gildeleden uit Brabant naar t midden voor het 
plein staande te houden. Daar werd een laatste vendelgroet door verschillende vendeliers 

uit Brabant gegeven. De tamboers van Heeswijk Dinther, Boxmeer, Oss en Huisseling  

 

begeleidde de vendelgroet en gaf nog een laatste mars ten gehore. Als laatste werd Marc 
weer verder begeleid door ons gilde naar de rouwauto waarna we afscheid namen van 
Marc voordat hij samen met familie en genodigden naar het crematorium ging. Na deze 

emotionele plechtigheid werden we welkom geheten voor een kop koffie met cake in het 
gildegebouw van het gilde van Dinther. Een mooie geste vanuit het gilde van Dinther. 

Het gilde hebben we uiteraard een paar weken later samen met Caroline, Lucas en 
Thomas Pijnenburg bedankt. 

  
Het jaar 2021 gaf naast de droevige momenten ook mooie blije momenten. Zo trad de 
toen nog gildekoning Tom Neve in het kerkelijk huwelijk met zijn Jovina. Een mooie 

dienst met gilde-eer en leuke middag daarna.  
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 



 
 

Jaarverslag 2021 
 
 Pagina 36 
 
 

Op 12 september werd er bij het gilde om 
gildekoning geschoten. Een spannende strijd om de 

titel werd opgeëist door onze hoofdman Paul van 
Lier. Hij werd voor het eerst in 26 jaar dat hij lid is 

van ons gilde gildekoning en was hiermee zeer in 
zijn sas.  
Een week later vierden we met de gemeenschap 

Huisseling het jaarlijkse gildefeest. Een 
gedenkwaardige dag, want die dag gaat de boeken 

in dat het gilde uittrad met de nieuwe moderne 
pakken met nieuwe modernere sjerpen en hoeden. 

De sjerpen zijn vervaardigd door onze eigen Deken 
Schrijver Marisca Vossen. Daarnaast was er een 
fluweel koningsblauw zilvervest voor de gildekoning 

gemaakt ter bescherming van de nieuwe pakken.  
 

 
 

 
 
De pakken hebben een donkerblauwe kleur met een donkerblauw gilet, wit overhemd en 

koningsblauwe stropdas. De sjerp is rood met een rond embleem met een afbeelding van 
Lambertus in de kleuren 

rood, blauw en zilvergrijs.  
De pakken zijn tijdens de 

gildemis gezegend. Ook 
werd de nieuwe 
gildekoning in de gildemis 

officieel geïnstalleerd. Na 
de mis was er uiteraard 

weer een mooie 
vendelgroet en koffie met 

cake op het buitenterras.  
Het gildefeest ging in de 
middag verder met de 

jaarlijkse jeu de 

bouleswedstrijd en het 

burgerkoning schieten. De 
wedstrijden werden gewonnen door team Sans Atout en Antoon van Daalwijk.  

 
Het gilde heeft in het jaar 2021 vanaf juni tot en met november met elkaar bijeenkomsten 
kunnen houden. De overheid hebben zowel fysiek als online vergaderd.  

Het gilde telt op 31 december nog 12 leden, waarvan 10 actieve leden. Er wordt met alle 
macht gezocht naar extra leden om het voortbestaan van ons gilde te waarborgen. 
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St. Antonius-, St. Sebastianus- en H. Sacramentsgilde te Beugen 
 

12-02 Het weekend van het schaatsen op de Vilt 
Het weer is de laatste dagen onder het vriespunt. Het de schaatskoorts begint al op te 
komen. Zo ook het idee om weer de koek en zopietent te plaatsen bij de Vilt tijdens het 

schaatsen. 
Echter is het nog steeds coronatijd en is het moeilijk voor ons gilde om het dusdanig te 

regelen dat er door de leden de tent wordt bemand. 
Gelukkig is er een gildelid die er toch gebruik van wil maken, Andre Peters. Het is de 
eigenaar van ’t Posthuis en samen met Gasterij Onder de Panne, Arno en Ellen, konden 

ze in deze moeilijke tijd toch nog wat extra verdienen door de tent te beheren. 
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Maandag 24 mei, 2e pinksterdag. 

 
Normaal gesproken zou deze dag in het teken staan van het koningschieten. 
Maar door de coronacrisis gaat die niet door. 

Maar op verzoek van de familie Centen wordt deze dag Ria Centen bijgezet bij haar man 
Jan Centen bij het gildekapel. 

In verband met de coronabeperkingen zijn hierbij alleen familie en de bestuursleden 
aanwezig om met gilde eer van Ria afscheid te nemen. 
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Zondag 30 mei 

 
In het Land van Cuijk wordt een glasvezelnetwerk aangelegd. Verenigingen konden 
sponsorgeld verdienen door leden en supporters te helpen bij de overstap naar glasvezel. 

Zo ook het gilde. Voor elk gezin dat overstapt en de club nomineert kon men een bedrag 
krijgen. Dit bedrag zou uitbetaald worden als het netwerk klaar is. Door de corona 

pandemie is de uitreiking verschillende keren uitgesteld. 
Op deze dag was de uitreiking van de voucher. De voorzitter en de secretaris zijn hier in 

tenue heen gegaan om deze in ontvangst te nemen. 
Een bedrag van €718,07 kan toegevoegd worden aan de clubkas. 
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Zaterdag 2 oktober 
Op zaterdag 2 oktober vond de aftrap van het afscheid tournee plaats van onze 
Burgemeester van Soest plaats in Beugen, het Gilde heeft op verzoek nog snel een 

programma in elkaar gezet dit omdat de Dorpsraad dit niet ter hand had genomen. 
Ondanks de zeer korte voorbereidingstijd hebben zij er toch een zeer ontspannen samen 

zijn van kunnen maken. 
In deze informele bijeenkomst werd de Burgemeester en zijn echtgenote ontvangen door 

de voorzitter en erevoorzitter van het Gilde en werd er onder het genot van een kop 
koffie en Beugens koek het een en ander verteld over de invulling van de middag. 
Het Gilde had de kruisboog banen opgesteld om te gaan kruisboog schieten, ditmaal 

hadden zij als doel de gemeentegrenzen, met als middelpunt Beugen, om daar hun pijl in 
te laten belanden.  

Uit de reeks geloste schoten kwam naar voren dat mevrouw van Soest dit beter kon als 
haar man. 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Ook werd er voor de burgermeester en zijn vrouw gevendeld. 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

Het Gilde kan terugkijken op een zeer gezellige en informele bijeenkomst 
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Zondag 3 oktober 
 
Na uitstel vanwege corona is op zondag 3 oktober het gemeentelijke koningsschieten 

toch doorgegaan omdat er versoepelingen zijn doorgevoerd. 
 

De 7 gildes van de gemeente Boxmeer (Maashees was niet aanwezig) werden ontvangen 
in het gemeentehuis van Boxmeer.  

Vanwege het weer werd het programma omgegooid en werd er door alle gildes eerst 
afscheid genomen van burgermeester van Soest.  
 

Buiten het gemeentehuis werd de burgermeester ook nog overvendeld, wat met de 
aanstelling van de burgervader in 2003 ook is gebeurd. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Hij kreeg van de gildes een schild met daarop de naam van de 
burgermeester, het wapen van Boxmeer, de wapens van de acht 
gemeentegilde’s en een meanderende Maas. 

Dit was voor de burgervader een emotioneel moment.  
 

Na de ceremonie vertrok iedereen via de Steenstraat naar het 
Weijerplein alwaar de competitie begon. 

Er werden 95 schoten gelost voordat de vogel als eerste bij het 

St. Antonius-, St. Sebastianus- en H. Sacramentsgilde van 
Beugen in zijn geheel naar beneden kwam. 

Chris Groothusen was de schutter en werd daarom als 
gemeentelijke koning gehuldigd. 

Omdat per 1 januari de gemeente Boxmeer opgaat in de 
gemeente Land van Cuijk, zal Chris de laatste gemeentekoning 

van de gemeente Boxmeer zijn. 
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Van de jeugd ging het koningsschap, nou, eigenlijk koninginnenschap, naar Evi Jansen 

van het Gilde van Boxmeer met een totaal aantal schoten van 151. 

Dinsdag 12 oktober 

 
Op deze dag is Riet Bonants van ons heen gegaan. 

Ze is op 73-jarige leeftijd in het Radboudziekenhuis in Nijmegen overleden. 
 

Woensdag 22 december en vrijdag 24 december 
 
Vanwege de coronatijd hebben wij als gilde weer 

weinig kunnen doen vanwege alle beperkingen. 
Daarom is er weer besloten om, net als vorig jaar, 
rond te gaan met kerststollen. 

Dit jaar is Patrick Centen vanuit het bestuur, 
geholpen door de bakker aan huis Beugen die ook 

lid is van ons gilde, rond gegaan om de kerststollen 
af te leveren. 

 
Ook denken we met deze dagen aan onze 
gildebroeders en gildezusters die ons zijn ontvallen. 

 

Bestuursvergaderingen 
Het bestuur heeft dit jaar 6 keer vergaderd. Dit was 3 keer via teams en 3 keer bij een 

bestuurslid thuis omdat dit toen mogelijk was. 
 

Op 31-12-2021 telt ons gilde 75 leden, te weten 4 jeugdleden, 23 damesleden (waarvan 11 
ongekostumeerd) en 48 seniorenleden (waarvan 19 ongekostumeerd). 

 
01-12-2021, aangemeld als lid, Geert Verberk 
22-06-2021, afgemeld als lid, Bart Hendrix 
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St. Anthonius en St. Nicolaasgilde Groeningen 
 

Net als in het jaar 2020 heeft het jaar 2021 binnen het gildewezen weer veel impact 

gehad. In de 1e helft van het jaar lagen veel van de activiteiten nog stil, maar in de 2e helft 

van het jaar was het toch mogelijk om wat activiteiten door te laten gaan. Hoopvol 

maakten we vanaf juni plannen en organiseerden we, soms in aangepaste vorm en met 

wat creativiteit, een aantal activiteiten. Deze activiteiten moesten op het laatste moment 

soms toch weer op enkele punten aangepast worden of zelfs weer afgezegd worden. Maar 

steeds met de gedachte: kijk naar wat mogelijk èn verantwoord is! 

In maart stond onze jaarlijkse potgrondactie op de planning. I.v.m. de corona-

maatregelen was het niet mogelijk om fysiek huis-aan-huis de zakken potgrond aan te 

bieden. Denkende in mogelijkheden werd besloten om het als een online-actie te doen. 

Via de webwinkel op de plaatselijke website konden de inwoners van Groeningen en 

Vierlingsbeek de potgrond bestellen en werd deze daarna corona-proof afgeleverd. 

Spannend hoe dit zou verlopen, maar het is toch een succes geworden. 

In april mochten buitensportactiviteiten opgestart worden, dus werden de 

geweerschutters en kruisboogschutters weer actief. Helaas mochten er nog geen 

wedstrijden gehouden worden. 

In mei kon het koningschieten met Pinksteren 

voor het 2e jaar op rij niet doorgaan. Bij alle 

leden werd een presentje bezorgd waarbij de 

lancering van de nieuwe website 

(www.gildegroeningen.nl) werd aangekondigd. 

Op deze nieuwe moderne website is veel 

informatie over ons gilde en over de tradities en 

activiteiten te vinden. We hadden voor dit moment gekozen, zodat de leden met 

Pinksteren zich nog eens in de tradities en historie van ons gilde konden verdiepen. Er 

was zelfs een prijsvraag aan gekoppeld met prijzen in het thema ‘koningschieten met 

Pinksteren’. 

Vanaf juni mocht het buitenterras weer open en kon het gezellig samenzijn op de 

zondagochtend met een kopje koffie en/of biertje/fris weer plaatsvinden. Gelukkig was 

het steeds mooi weer en kon men weer eens genieten van ‘gewoon’ samenzijn met een 

groepje gilde-leden. 

Om de drumbandjeugd muzikaal actief te houden hebben zij in het 1e halfjaar online-

lessen gevolgd. De drumbandrepetities en het vendelen werd vanaf juni weer opgestart. 

http://www.gildegroeningen.nl/
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Vanaf dat moment konden de bestuursvergaderingen ook weer met meer personen 

plaatsvinden. 

De activiteiten welke we zo snel als mogelijk wilden 

plannen, waren de jaarvergadering en het koningschieten. 

Het weekend van 16 t/m 18 juli werd hiervoor uitgekozen. 

Een gewaagde keuze, maar de vooruitzichten rondom de 

Coronapandemie zagen er hoopvol uit.  

Tijdens de jaarvergadering op vrijdag 16 juli heeft Theo 

Kuijpers de voorzittershamer overgedragen aan onze nieuwe 

hoofdman Gert-Jan de Wijse. 

De bedoeling was om op 17 en 18 juli alle traditionele activiteiten rondom het 

koningschieten te laten plaatsvinden, maar helaas werden anderhalve week van te voren 

de corona-maatregelen weer aangescherpt waardoor de receptie voor het koningspaar, 

het koninginnebal en de huldiging van de jubilarissen geannuleerd werden.  

Alle seinen voor het koningschieten en de H. Openluchtmis stonden steeds op ‘groen’ tot 

donderdags voor het weekend: Er komt ‘hoogwater’ aan! “Het zal toch niet zo zijn, dat 

het koningschieten alsnog letterlijk in het water gaat vallen?” dachten we. En als het 

koningschieten niet door kan gaan, zou er ook geen H. Openluchtmis zijn. De Maas trad 

buiten haar oevers. Het water zou komen, dat was zeker maar wanneer en hoeveel wisten 

we niet. 

Zaterdagochtend, de dag van het koningschieten, steeg het water erg snel. Binnen een 

paar uur stond het volledige schietterrein onder water. Gelukkig staat ons clubgebouw 

boven op een dijk.  

Het bestuur heeft die ochtend ter plekke het besluit genomen om het koningschieten die 

dag te laten plaatsvinden op het oude, historische 

schietterrein aan de Voortweg!   

Jaarlijks trekt het gilde voorafgaand aan het 

koningschieten eerst naar het historische 

schietterrein aan de andere kant van het dorp om 

daar traditiegetrouw door alle leden een schot te 

lossen op die ene schutsboom die daar nog staat.  

Het jeugdkoningschieten kon daarom niet 

doorgaan. 
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We hadden maar een paar uur om het te regelen met een logistieke uitdaging want op het 

oude schietterrein zijn geen voorzieningen maar voor onze leden is dat geen probleem. 

Denken in oplossingen kunnen ze als de beste, overal was aan gedacht en top geregeld èn 

corona-proof.  

In 1981, exact 40 jaar geleden, werd er voor het laatst op dit oude schietterrein om het 

koningschap gestreden. Er werd op dit moment dus weer historie geschreven op dit 

schietterrein. Heel bijzonder! 

Het was een spannende wedstrijd, mede omdat de huidige koning (Sjef Versteegen) voor 

de 3e keer koning zou kunnen worden en daarmee de keizerstitel van Jeroen Kuijpers 

zou overnemen. Het was uiteindelijk Maik Vloet die het 381e schot loste waarmee de 

‘Covid’-vogel volledig naar beneden viel (op de vogel stond namelijk ‘Covid-19’ 

vermeld).  

Op ons schaduwrijke historische schietterrein hebben we genoten van een gezellige en 

unieke middag ‘Koningschieten’.  
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De H. Mis op zondag in de openlucht (op het grasveld bij de kapel) was een prachtige 

viering. 

 

We laten ons niet uit het veld slaan door wat tegenslagen. Alles wat nu niet door kon 

gaan, zullen we op een ander moment inhalen. We kunnen terugkijken op een mooi 

gildeweekend. Een weekend dat we niet snel zullen vergeten, anders dan anders,  maar 

we kunnen zeggen dat het besluit om het koningschieten toch door te laten gaan een 

goede beslissing is geweest.  

Koningschieten in corona-tijd, rekening houdende met de geldende corona-maatregelen, 

is gelukt: we hebben een nieuwe Koning! Gefeliciteerd Maik & Hilde Vloet!  

Op 11 september hebben we bij 

twee gildebroeders een serenade 

gebracht. Voorafgaand hieraan 

hebben we eerst de nieuwe koningin 

ingehaald want anders kon het gilde 

niet uittreden. De serenades waren 

een serenade t.g.v. het 50-jarig 

huwelijk van onze gildebroeder Sjef 

Versteegen en z’n echtgenote Nell 

èn een serenade t.g.v. de 

bedrijfsbeëindiging van onze 

gildebroeder Tonny School. 
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Op 3 oktober vond het uitgestelde Gemeentekoningschieten van de Gemeente Boxmeer 

plaats. Dit was de laatste keer dat de acht gilden van de Gemeente Boxmeer om de titel 

‘Gemeentekoning Gemeente Boxmeer’ streden i.v.m. de fusie per 1 januari 2022 naar de 

gemeente Land van Cuijk. Helaas was het ons gilde niet gelukt om deze titel in de wacht 

te slepen. Deze eer was voor een gildebroeder uit Beugen. Op deze dag werd door de 

gilden met een gezamenlijke vendelgroet  afscheid genomen van Burgemeester Karel van 

Soest. 

Op 9 oktober stond het dorp ‘Groeningen’ op 

het programma van de afscheidstournee van 

Burgemeester Karel van Soest. Het gilde heeft 

hier een serenade gebracht. In 2022 zal ons 

gilde nog afscheid nemen van dhr Van Soest 

maar dan als beschermheer van ons gilde. 

Op 16 oktober hadden we een mooie middag/avond georganiseerd met de receptie voor 

het nieuwe koningspaar en de 10 jubilarissen. De jubilarissen zouden die middag 

gehuldigd worden. Maar doordat er op dat moment in de regio weer plotseling veel 

corona-besmettingen gemeld werden o.a. ook bij een aantal van onze leden was het niet 

verantwoord om dit feest op 16 oktober door te laten gaan. Dus werd alles 1 dag van te 

voren weer afgeblazen. Jammer, maar we gaan vol goede moed weer op zoek naar een 

nieuw geschikt moment al is dat in 2021 uiteindelijk niet meer gelukt. 

In 2021 zijn twee gildebroeders van ons gilde overleden.  

Op 11 januari is op 78-jarige leeftijd plotseling gildebroeder Huub Camps overleden. 

Huub was gedurende 35 jaar ongekostumeerd gildebroeder. Hij droeg het gilde een warm 

hart toe, wat ook bleek bij de totstandkoming van ons huidige clubgebouw. Jarenlang 

heeft hij samen met anderen het onderhoud verzorgd van het veldkapelletje bij oude 

schietterrein aan de Voortweg. Wij zijn Huub dankbaar voor alles wat hij voor ons gilde 

gedaan heeft.  

Op 4 november is op 86-jarige leeftijd gildebroeder Jos Gerrits overleden. Jos is jarenlang 

binnen ons gilde actief geweest als geweerschutter. Hij is intensief betrokken geweest bij 

de totstandkoming van het huidige gildeterrein met het voormalige houten clubgebouw. 

Hij was medeoprichter van de Boerenbruiloft in Groeningen/Vierlingsbeek en hij was 

jarenlang (als gildebroeder) betrokken bij de organisatie hiervan. Daarnaast heeft hij veel 

hand- en spandiensten verricht bij de organisatie van meerdere gildedagen. We zijn Jos 

dankbaar voor zijn inzet en betrokkenheid bij ons gilde gedurende de 55 jaar dat hij 

gekostumeerd en ongekostumeerd gildebroeder is geweest. 
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Zowel bij Huub als bij Jos hebben we in aangepaste vorm met gilde-eer afscheid kunnen 

nemen. 

Net zoals aan het einde van vorig jaar werd in november de horeca deels gesloten. Ook 

alle culturele activiteiten werden stilgelegd om de contacten zo beperkt mogelijk te 

houden. Medio december volgde daar bovenop nog  een lock-down. Dit alles betekende 

een streep door de wekelijkse gilde-activiteiten, het  Clubkampioenschap 

Kruisboogschieten traditioneel, de St.Nicolaasavond voor de jeugdleden, de kerstborrel, 

de nieuwjaarsborrel, de jaarvergadering en St.Tunnis (het feest t.g.v. onze 

patroonheilige). 

 

Vlak voor kerst heeft het gilde-bestuur alle 

gildeleden en vrijwilligers van het gilde verrast 

met een presentje en kerstkaart om iedereen 

fijne feestdagen en een vooral gezond 2022 te 

wensen. 

 

 

Dit presentje werd door de ontvangers weer zeer gewaardeerd.  

Al met al was 2021 een jaar waarin veel van onze traditionele gilde-activiteiten géén 

doorgang konden vinden maar in de 2e helft van het jaar werd dit enigszins 

gecompenseerd. 

Momenteel wordt er hoopvol ingezet op een boosterprik maar gezien het nog steeds 

dagelijks stijgende aantal corona-besmettingen (nu door de Omikron-variant) zullen de 

RIVM-maatregelen (o.a. de lockdown) nog wel enige tijd gehandhaafd blijven. 

Ons ‘gildehart’ hoopt echter dat 2022 toch weer mogelijkheden gaat bieden om de 

eeuwenoude tradities voort te kunnen zetten!  

Het St. Anthonius en St. Nicolaagilde van Groeningen wenst iedereen een voorspoedig 

en vooral gezond 2022. 
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St. Dionysiusgilde Heijen 
 

 8 januari: Nieuwjaarsreceptie: Vanwege de coronapandemie kon dit helaas niet 
doorgaan. De jubilarissen zullen tijdens de jaarvergadering gehuldigd worden.  

 17 januari: Overlijden mevr. Grada Martens: Mevr. Martens heeft samen met haar man 

het Gilde altijd ondersteund. Er is een condoleancekaart gestuurd. 

 22 januari: Gemeentelijke vergadering: Deze zou in D’n Toomp gehouden worden 

maar kon vanwege corona niet doorgaan. 
 

 30 januari: Leegruimen schietterrein:  

 Wim heeft gisteravond de leden opgeroepen om te helpen met het leegruimen van het 

schietterrein 
 i.v.m. het plotselinge hoge water van 

de Maas. John de Jong heeft Henk 
Hendriks geregeld met de tractor en 

John Deenen gevraagd of  de wagens 
bij hem geplaatst mogen worden. 

Verder hebben Theo, Stan, Patrick, 
Henk v. Rengs en Sjaak Burgman 
geholpen. Op maandag stond het 

gehele 
 schietterrein onder water tot aan de 

 weiden van John Deenen en op 
 woensdag liep het alweer terug.  

 

 30 januari: jaarvergadering Kring Land v. Cuijk: Vanwege corona is deze vergadering 
via teams op de computer. Jos heeft deze samen met Ineke 

 bijgewoond omdat Wim het schietterrein mee leeg moest maken. Nadat iedereen zich 
gemeld had opende dhr. Karel v. Soest om precies 10.00 uur de vergadering. We hebben 
gevraagd voor de wedstrijden te mogen organiseren van de geweerschutters in 2013 en de 

kruisboogschutters in 2014. 
Verdere gegevens zie de notulen.  

 11 februari: Brief dhr. P. Blom.  
 Dhr. Blom een brief  gestuurd of  hij interesse heeft om bij het gilde te komen en zo ons 

bestuur te versterken. Helaas afgewezen 

 

 23 april: Overlijden John Deenen 
 vandaag bericht ontvangen dat John is overleden, na overleg met het bestuur zal Ineke 

voor een rouwstuk zorgen. 
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24 april: schietterrein inrichten:  
vandaag het schietterrein weer in orde gemaakt. Motor schietboom teruggeplaatst, keet weer 
ingericht enz. door Jos en Martijn Graat, Stan de Jong, Tobias Wolters, John de Jong, Samantha v. 

Uijtert, Jan en Josine v.d. Griendt, Henk v. Rengs, Wim en Ineke Roosengarten. Lekker gewerkt en 
tussen de middag was er soep en broodje knak. Josine heeft zich aangemeld als lid. 

 

26 april: erehaag  
Er is ons gevraagd of  wij deel willen  

nemen aan de erehaag voor John Deenen.  
Ineke heeft met de initiatiefnemers contact 

gehad en afgesproken dat wij ter hoogte van 

het kasteel deel zullen nemen en heeft via de 
gilde-app de leden gevraagd wie hieraan 

deel wil nemen. Wij hebben met 9 leden 
deelgenomen. Na afloop hebben we op het 

schietterrein nog samen koffie gedronken. 
 

  

 

 

 

 

7 mei: Interview: Ons keizerspaar Wim en Ineke hebben bij Theo v. Haare een interview gehad met 
Hejs Nejs om de noodzaak aan te geven voor nieuwe leden uit Heijen en bestuursleden. Zie Hejs 

Nejs jaargang 12 nr. 05 – 2021. Dit op advies van de stuurgroep 750-jaar Heijen. 

13 mei: commissievergadering teerdag: door Stan, Tobias, Samantha en Wim. Evaluatie vorig jaar 

en gebrainstormd voor dit jaar. Wim heeft aangegeven te stoppen maar blijft beschikbaar bij 

eventuele vragen. geweerschutters: Stan, Samantha, John en Wim. Afgelopen jaar besproken en wat 
nu nog. De volgende regels van corona afwachten. Misschien mogen we dan weer meer. De beide 

vergaderingen zijn gehouden op het schietterrein.  

20 mei: terugplaatsen Keet en opslagwagen: Op verzoek van John Deenen zijn de keet en de 

opslagwagen weer teruggebracht naar het schietterrein. Henk Hendriks heeft ons weer geholpen met 
zijn tractor. Verder hebben Wim, John, Stan en Tobias geholpen. Alles moet nog wel aangesloten 
worden. Er wordt hiervoor een datum gepland zodat alle leden kunnen helpen. 

24 mei: bezoek Henk Hendriks: Wim en Ineke hebben een bezoek gebracht aan Henk. Henk is erg 

ziek geweest (longontsteking), Heeft in het ziekenhuis aan de beademing gelegen, maar krabbelt nu 

weer langzaam op.  

25 mei: kascontrole: John de Jong en Daniëlla Graat hebben bij Ineke de kascontrole gedaan. 

29 mei: Jaarvergadering: Dit jaar i.v.m. de corona later dan anders en kon vanwege het mooie weer 

op het schietterrein gehouden worden, lekker in de frisse lucht. Er zijn 5 gildebroeders gehuldigd 
vanwege jubilea. Gegevens staan in de notulen. 
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 12 juli: Leegruimen schietterrein: Voor de 2e keer moet het schietterrein leeg geruimd 
worden vanwege hoog water.  

 

 13 juli: Hoog water!:  
 Het water van de Maas kwam met groot geweld op ons terrein. Het heeft 2.35 mtr. hoog 

gestaan. Zo hoog heeft het nog nooit gestaan. Zelfs de bank, die we normaal met 4 
personen moeten verzetten, was gaan drijven. Gelukkig bleef  die tegen de afscheiding 

hangen. Toen het water weer gezakt was bleek er een dikke laag slib achtergebleven te 
zijn. We hebben enkele dagen nodig gehad om de schietlocatie schoon te krijgen.  
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30 juli: Finale wintercompetitie: Uitslag:  

Kruisboogschieten:                             Buksschieten: 
1 Jos Graat 749 pnt                                1 Wim Roosengarten 822 pnt. 
2 Martijn Graat 736 pnt.                       2 Ineke Roosengarten 744 pnt. 

3 Antoon Graat 709 pnt.                       3 Jos Graat 696 pnt. 
4 Anneke v. Haare 661 pnt.                   4 Sanne Graat 693 pnt. 
5 Sanne Graat 634 pnt.                             

Jeugd: Milan Franzmann opgelegd 720 pnt.      Milan Franzmann opgelegd 818 pnt. 
 

 

10 aug.: Vergadering van 750 jaar Heijen: Uitleg aan de verenigingen van Heijen over de 
tentoonstellingen en wie, waar kon staan. Er zijn 6 locaties en er wordt een flyer gemaakt met een 

wegbewijzering voor de mensen die de route willen lopen. Ineke en Jacqueline waren hier voor onze 
vereniging aanwezig. 

17 aug.: Tentoonstelling: Jacqueline, Daniëlla en Ineke zijn bij elkaar geweest om de eerste stappen 
te zetten. Jacqueline had al een tijdlijn opgezet en we hebben gekeken wat er nog bij kon en hoe we 

dit gaan presenteren. We kunnen dit in de huiskamer op het kasteel bij de fam. Roovers.  

17 aug.: Vergadering gemeentelijke gildes/schutterij: Jos en Ineke zijn hier naar toe geweest. Er is 
besloten om ook dit jaar het koningschieten niet door te laten gaan. Wel zullen we op 5 nov. 2021 

een gemeentelijke ontmoetingsdag organiseren voor alle leden dus geen pak aan. Schutterij de 
Milsbeek gaat dit organiseren.  
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 21 aug.: Teerdag:  

 
 Vandaag teerdag gehad. Eerst zijn we naar de Kasteeltuinen geweest waar we door 

RinendeMaes uitgenodigd waren om met hun activiteiten kennis te maken. Om half  2 

waren we daar en zijn we eerst gaan minigolven. Dit was erg gezellig maar ook veel 
klimmen en dalen. We hadden 8 holes gespeeld en Tobias Wolters was eerste geworden. 

we waren met 2 groepen. De groep van Tobias was ook eerste geworden. Om 15.00 uur 
zijn we koffie gaan drinken met natuurlijk een stuk vlaai erbij. We hadden nu een uur om 

te gaan shoppen of  in het kasteel te gaan kijken of  de tuinen te gaan bekijken. Om 16.30 
uur zijn we naar het kampement van RinendeMaes gegaan en rond gekeken. Om 17.30 

uur hebben hun een demonstratie kanonschieten gegeven. We hebben nu een beeld 

gekregen hoe het tijdens het feest van 750 jaar Heijen zal zijn. Om 19.00 uur zijn we bij 
de Huiskamer in Well gaan eten. Om 22.00 uur is iedereen huiswaarts gekeerd. 

 

 

 

 11 sept. : Koningsschieten en receptie “de Milsbeek” Milsbeek.  
 Tijdens het koningsschieten waren Wim en Ineke Roosengarten en Milan Franzmann 

aanwezig. Zij mochten meeschieten tijdens het kop en vleugels schieten. Daarna gingen 

alleen de leden verder voor het koningschap. Barbara v. Elst werd de koningin. Net op 
tijd want toen kregen we een hevige regenbui. Na die bui hebben Wim Roosengarten en 

Henk v. Rengs saluutschoten gelost. 1 schot voor alle overledenen. 2 schoten voor de 

koningin en nog 2 schoten voor de knal echter 1 schot weigerde. Om 20.30 uur begon de 

receptie. Jos Graat was inmiddels ook gekomen. Het was een gezellige avond maar dit 
jaar zonder levende muziek.  
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 14 sept.: vergadering met de Heisa:  
 Patrick Hendrickx heeft een demo gegeven hoe een historisch kampement eruit ziet en 

wat we de kinderen konden laten doen i.v.m. 750 jaar Heijen. Wij hebben de Heisa de 

opdracht gegeven om te kijken wat ze nu willen. Het was een moeilijke vergadering 
omdat hun helemaal geen beeld hadden van de omvang van dit evenement. Ze zullen ons 

z.s.m. doorgeven hoeveel personen hun verwachten. Alleen de Heijense gemeenschap of  
kijken we verder b.v. de gemeente Gennep. 

 25 sept.: Koningsschieten St. Lambertus Milsbeek. Om 19.00 uur hebben Wim en 
Ineke Roosengarten en Jos Graat zich verzameld bij de schutterij van  

 Milsbeek voor de receptie. Echter de vogel hing nog in de mast. Na meer dan 300 kogels 

verschoten te hebben werd de vogel naar beneden gehaald en na een lange discussie een 

stuk ingezaagd, het was inmiddels 19.30 uur en het begon al donker te worden. Tegen 

20.00 uur werd het schieten hervat en ging het vlugger want na het 3e schot schoot Grad 
Derks zich tot de nieuwe koning. Om 20.30 uur begon de installatie van Grad en daarna 
de receptie. 

  

 2/3 okt.: Tentoonstelling in huiskamer van Huis Heijen:  
 Onze beschermheer Ysbrand Roovers heeft voor deze gelegenheid zijn huiskamer ter 

beschikking gesteld waar wij hem zeer dankbaar voor zijn. Jacqueline Gerrits heeft ons 
geholpen en een power point- presentatie gemaakt die men kon bekijken. Op vrijdag 

hebben we de huiskamer ingericht en op zaterdag en zondag kon men van 13.00 – 17.00 
uur komen kijken. Op zaterdag hebben we ong. 30 personen mogen begroeten en op 

zondag ong. 50 personen. Dit ondanks het slechte weer. De mensen waren enthousiast en 
vonden het een mooie presentatie. Aan kinderen hebben we uitgelegd wat het gilde was 
en nu doet. Dit schijnt in Heijen slecht bekend te zijn. 1 persoon heeft 2 

inschrijfformulieren meegenomen, dus wie weet, misschien toch een nieuw lid? ’s Avonds 
hebben we alles weer opgeruimd maar eerst samen frietjes gegeten 
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 4 oktober: Jaarvergadering KNTS:  
 Ineke is hier naar toe geweest. Per 28 maart 2022 stoppen 4 van de 5 bestuursleden op. 

De vergadering wordt gevraagd naar nieuwe leden te zoeken anders is het over en moeten 

we naar de KNSA. Dat wordt dan een dure aangelegenheid 

 12 oktober: Vergadering 750 jaar Heijen: verg. met de Heisa. Financiën en programma 

doorgesproken. Er zal eerst een afspraak gemaakt worden met Wouter Janssen over de 
plaats die we hebben bij het kasteel. Dan kan er verder gekeken worden hoe we het gaan 

inrichten. Patrick en Ineke zijn hier naar toe geweest. 
 

 6 november: Overlijden Piet Weijers: Piet is de vader van ons gildelid Tobias Wolters en 

lid van het St. Martinusgilde uit Gennep. In overleg met Tobias zijn wij i.v.m. de corona 
niet naar de uitvaart geweest en hebben we hun een kaartje gestuurd. 

 12 november: Dorpencompetitie kruisboog vlak: Weinig deelnemers. Wedstrijd is 
naderhand niet geldig verklaard omdat Zeeland niet deelnam vanwege corona. 

 12/13 november: 1e open NK kruisboog vlak: Alles volgens de coronaregels,  

 25 november: Vergadering Kring Noord-Limburg:  
 De vergadering is afgelast vanwege de coronaregels. 
 

 4 december: Winter klaar maken:  
 Vandaag het schietterrein winterklaar gemaakt zodat bij hoog water de keet direct 

weggehaald kan worden.  

 9 december: Certificering: Vandaag is het gilde gecertificeerd voor de komende 4 jaar. 

 12 december: Info-middag:  
 ondanks de vraag om zich af  te melden als men niet kon hadden zich van de 44 leden 

( gilde-, schutters- en steunende leden) maar 13 leden zich afgemeld. Voor ons geen rede 
om te verzetten. 

 Helaas waren er maar 3 leden en het bestuur aanwezig. Patrick Hendrickx had een mooie 
presentatie gemaakt over het plan 750-jaar Heijen en het daarop volgende 100-jarig 
bestaan van ons gilde. Ineke heeft na afloop nog een bezoek gebracht aan Theo v. Haare 

die de dag ervoor hard gevallen was en hem goede beterschap gewenst.  
 

 Het bestuur heeft 7x vergaderd 
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Sint Georgiusgilde Heumen  

Kort jaarverslag van het Sint Georgiusgilde Heumen over het jaar 2021 Wederom stond 

het jaar 2021 in het teken van Corona. Gelukkig hebben wij niemand verloren door deze 

pandemie. Nadat we (uitgedost in ons gildekostuum) voor de webcam de 

kringvergadering hebben bijgewoond, is het verder voor het Sint Georgiusgilde stil 

geweest v.w.b. kringzaken. Waar we in 2020 het voornemen hadden om ons 575 jarig 

jubileum te vieren, hebben we een juist besluit genomen om dit niet in 2021 opnieuw te 

proberen. Onze pijlen zijn nu gericht op 2025. Dit hebben wij ook kenbaar gemaakt bij de 

gemeente Heumen, die toch wel graag onze subsidie retour zag komen. Uiteraard hebben 

wij daar netjes aan voldaan en hopen daarmee dat we in 2025 een herkansing krijgen. 

Zowel van de gemeente, als ook van de situatie zoals die dan op dat moment zal zijn 

v.w.b. “Corona”. Dat we hier voorlopig nog niet van verlost zijn is intussen wel 

duidelijk. Ook onze eigen verenigingsactiviteiten zijn tot een minimum terug geschroefd 

in 2021. Gelukkig hebben we nog wel op 7 juli het beeld van Sint Joris van onze, 

inmiddels gesloten RKkerk, naar de basisschool Sint Joris kunnen verplaatsen. Dat is met 

veel ceremonieel gedaan. Sint Joris staat tegenwoordig boven de ingang van onze 

basisschool en zal van daaruit “waken” over onze toekomstige gildebroedertjes. Ook 

hebben we in juli onze uitgestelde Algemene Ledenvergadering van april kunnen houden 

in ons clubhuis Kanaalzicht. Met op dat moment nog geen verplichting van QR-codes. 

En ook heeft onze jaarlijkse familie BBQ doorgang kunnen vinden op het fantastische 

terrein van onze keizer. Alles geheel volgens de regels die op dat moment van kracht 

waren. Na de zomer kwam er dan toch echt weer een beetje licht aan de 

spreekwoordelijke horizon. We hebben op 26 september gelukkig nog wel onze schiettent 

op kunnen zetten om de kermis in Heumen nog enigszins élan te kunnen geven. Samen 

met onze waard van het clubhuis, Peter Smulders, is dit een zeer geslaagde middag 

geworden. Het weer heeft daar ook zeer zeker aan bijgedragen. Op 17 oktober hebben wij 

ons Openingsschieten gelukkig nog kunnen organiseren. Voor aanvang van onze 

wintercompetitie houden wij altijd het openingsschieten. Dit is een evenement waarbij 

eenieder van harte welkom is om te komen schieten met luchtdruk pistolen en – geweren. 

Ook kan er dan geschoten worden met de kruisboog. Dit is een indoor evenement 

waarbij wij ook een loterij houden. Hiermee proberen wij onze lasten die wij doorgaans 

maken enigszins te dekken. De wintercompetitie hebben we verplaatst naar de 

zondagmiddag omdat om 17:00 uur de horeca moest sluiten. We hebben 4 keer een 

zondagmiddag kunnen schieten toen ook daar een eind aankwam. Sinterklaas heeft 

gelukkig nog wel een bezoek kunnen brengen aan Heumen. Hij is binnengehaald door 

een tamboer en twee vendeliers van ons gilde. Dit was een actie voor het goede doel. 

Nadat we een zeer geslaagde versie hadden gehad van het Openingsschieten, zouden we 

ook ons kerstschieten op deze wijze gaan organiseren op 19 december. Daarbij zou onze 
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burgemeester Mevr. Mittendorff afscheid komen nemen van ons gilde, omdat zij in 

Januari afscheid neemt als burgemeester van de gemeente Heumen. Kosten nog moeite 

zijn er gespaard om dit samen met een fantastische kerstbrunch tot een afsluiting van dit 

jaar te laten komen……. Op 18 december belde de burgemeester onze Dekenschrijver, 

om te laten weten dat ze niet naar het kerstschieten kon en mocht komen…… zij had in 

de middag al vernomen dat er in de nacht van 18 op 19 december een algehele lock down 

zou worden ingesteld. Hoe spijtig ook heeft onze Dekenschrijver een bericht rond 

gestuurd naar onze leden dat het “feest” niet door ging. Wij hopen van harte dat 2022 

een jaar wordt waarin wij elkaar weer kunnen en mogen ontmoeten. De Overheid van 

het Sint Georgiusgilde Heumen wenst u allen een heel gezond en vredig 2022!!! 

Sint Theobaldus gilde  

Zoals 2020 eindigde begint ook 2021. Corona is overal om ons heen. Dat betekent 
afstand houden en veel activiteiten die geen doorgang kunnen vinden. Zoals op 2 januari 

de laatste nieuwjaarsreceptie van de Gemeente Boxmeer.  
De Kringvergadering, Land van Cuijk, in Beugen, op de laatste zaterdag van januari. 
Deze ging wel door het zij digitaal. 

Om onze gildeleden een beetje op te fleuren werd er op zaterdag 6 februari een digitale 
online gildequiz georganiseerd. Zo konden we het zij digitaal elkaar weer even 

ontmoeten, In de middag kwam de voorzitter met haar assistenten een “online gildequiz 
borrelpakket” brengen bij alle leden thuis. Om 20.00 uur begon de quiz. In drie ronden 

moesten er vragen worden beantwoord, die op ons gilde betrekking hadden. Er waren 
drie prijsjes ter beschikking gesteld. Het was leuk en leerzaam. 
In februari werden alle kruisboogwedstrijden, maar ook alle 

carnavalsactiviteiten afgelast. 
In maart zijn er ook geen activiteiten doorgegaan. 

 
Ook de activiteiten op27 april, koningsdag, gingen niet door. 

Op 12 mei is ons gilde-lid Chris van Cuijck, op 79 jarige leeftijd 
overleden. Op 17 mei hebben wij, binnen de coronaregels, met gilde-
eer afscheid genomen van Chris, in zijn woonplaats Oostrum.  
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Met de nodige maatregelen, kon op dinsdag 22 juni, traditiegetrouw, weer ons jaarlijks 
zuilenverschieten plaats vinden. Dit doen we ter nagedachtenis aan onze overleden 

gildeleden. We beginnen ook altijd met  een minuutje stilte, 
voor ieder zijn of haar eigen gedachten  Ook hier schieten 

we op een houten vogel. Degene die het laatste stukje naar 
beneden schiet, mag de herinneringszuil 1 jaar in zijn of 
haar bezit houden. Dit jaar was het José Jans die na 156 

schoten het laatste restje naar beneden haalde. Uit handen 
van de voorzitter kreeg zij, de herinneringszuil uitgereikt.            

 
4 juli Theobalduszondag ons jaarlijks koningsschieten. Het 

was lang onzeker of het dit jaar door kon gaan vanwege de 
coronamaatregelen, maar de regels werden net op tijd  

versoepeld. Toch hebben we het ook dit jaar nog eenvoudig 

gehouden omdat tijdens de voorbereidingen nog niet duidelijk 
was wat er allemaal mocht. Alle activiteiten van deze dag vonden 

plaats in en om ut Gildehuus. Na 352 schoten is Ben van der 
Zanden onze nieuwe koning. Op ons Gildeterrein werd hij, 

samen met zijn vrouw Mia, geïnstalleerd als ons nieuw 
koningspaar. Met zijn 84 jaar is Ben onze oudste koning.  
Na het koningsschieten hebben we vakantie tot half augustus. 

 
Verder is in augustus en september alles afgelast.  

Het laatste Gemeente Koningsschieten van 12 september is 
doorgeschoven naar 3 oktober. 

 
Zondag 3 oktober, een regenachtige dag, de laatste 
Gemeentekoningsschieten van de Gemeente Boxmeer 

en ook het afscheid met de 8 gilden, van burgemeester 
Karel van Soest, de laatste burgemeester van de 

Gemeente Boxmeer. Op 1 januari 2022 gaat de 
gemeente Boxmeer op in de nieuwe gemeente Land 

van Cuijk.  
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Op het gemeentehuis werden we ontvangen met koffie/thee en cake. Vanwege het 
regenachtige weer werd, voor we in optocht naar het Weijerplein gingen, eerste Willeke 

Boom, van ons Gilde, ontdaan van het Gemeentekoningsschild, wat zij 2 jaren heeft 
mogen dragen, als we er met het gilde op uittrokken. Als 

aandenken kreeg Willeke een herinneringsschild. Daarna 
werd afscheid genomen van de burgemeester Karel van Soest. 
Hij werd toe gesproken door Cor Bonants van het gilde van 

Beugen en kreeg als afscheidscadeau een zilveren schild met 
daarop het wapen van de gemeente 

Boxmeer en de emblemen van de 8 
gilden in de vorm van een 

meanderende Maas. Zoals 
burgemeester van Soest 18 jaren 
geleden is onthaald, zo is hij ook 

uitgezwaaid, met een traditionele 
vendelgroet door de aanwezige 

gilden. Daarna vertrokken we in 
optocht naar het Weijerplein, waar het gemeentelijk 

koningsschieten kon beginnen. Na een spannende strijd was 
het Chris Groothusen van het Gilde van Beugen die met het 
95ste schot de laatste Gemeente Koning werd. Er werd getoast 

op de nieuwe koning en de D.S.B. van ons gilde speelde het 
Wilhelmus en de felicitatiemars. 

 
 

Door de corona is ook de jaarvergadering, over het jaar 2020, die normaal in maart plaats 
vindt, verplaatst naar 5 oktober. Ondanks dat er door de coronamaatregelen in het jaar 
2020 weinig activiteiten doorgang konden vinden, toch een gezellige vergadering waarin 

4 leden werden gehuldigd. Jacqueline Kroef en Mat Arts 25 jaar lid, Arie Cornelissen 50 
jaar Lid en Ton Meijer 60 jaar lid. De speldjes die bij deze huldiging horen, werden 

opgespeld door de voorzitter, ook bloemen.  
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Op deze jaarvergadering hebben we ook afscheid genomen 
van onze beschermvrouwe Mieke van Soest – Maas. 

Omdat haar man Karel van Soest, burgemeester van 
Boxmeer, met pensioen gaat, heeft Mieke te kennen 

gegeven ook te willen stoppen als beschermvrouwe bij ons 
gilde.  Mieke is vanaf 16 januari 2004 tot 5 oktober 2021 
onze beschermvrouwe geweest en heeft ons altijd met raad 

en daad bij gestaan. Als dank, voor alles wat ze voor ons 
betekent  

heeft, kreeg Mieke een zilveren replica van haar 
beschermvrouwe schild en ook een mooie bos bloemen. 

 
 

Op 6 november heeft ons dorp afscheid genomen 

van Burgemeester van Soest. Ons Gilde wachtte 
de burgemeester op, die om 13.30 uur bij de 

Lindeboom zou arriveren. Vandaar uit hebben 
we de burgemeester samen met 3 

doedelzakblazers, Highland Cathedral spelend,  
begeleid naar De Pit. Voor de Pit, werden onder 
de tonen van het Wilhelmus, de burgemeester, 

zijn vrouw en ons koningspaar, overvendeld door 
onze hoofdvendelier Geert Jacobs. Daarna kon, 

ieder die dat wilde, in De Pit, persoonlijk 
afscheid nemen van de burgemeester. Ook dit moest wel binnen de coronamaatregelen. 

In De Pit werd de burgemeester ook nog toegesproken door onze voorzitter Willeke 
Boom en overhandigde zij de burgemeester een oorkonde.  
Deze oorkonde kreeg hij uitgereikt, omdat hij bijna 18 jaar lang, de chauffeur is geweest 

van onze beschermvrouwe Mieke.  
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Verder zijn er in november en december, geen activiteiten door kunnen gaan, het virus 
heeft ons nog steeds in z’n greep.  

 
Gelukkig hebben we wel het hele jaar 

elke 2de zaterdag van de maand, het oud-
papier op kunnen halen met de 
kraakperswagen. Op 11 december 2021 

hebben wij dit voor de laatste keer 
gedaan. Na afloop was er voor iedereen 

erwtensoep en heerlijke oliebollen. 
 Nadat we het oud-papier bijna 45 jaren 

bij de mensen hebben opgehaald, 
moeten ze het vanaf volgend jaar 
voortaan komen brengen.  

        
 

Sinds 18 december zitten we, vanwege 
het coronavirus, weer in volledige lockdown. Hopelijk dat het virus in 2022 onder 

controle is en wij weer een normaal gilde jaar tegemoet kunnen gaan.  
 
 

                       
Overleden: 12 mei 2021 Chris van Cuijck 79 jaar 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
               

 
 

 



 
 

Jaarverslag 2021 
 
 Pagina 62 
 
 

St. Anthoniusgilde, St. Anthonis 
(Een greep uit hun mooie jaarverslag, mocht u het hele jaarverslag met de mooie foto’s willen lezen 
dan kan deze i.o.m. het gilde verstuurd worden) 
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JAARVERSLAGEN COMMISSIES 

 

TROM-EN BAZUINCOMMISSIE  

Geen jaarverslag 
 

VENDELCOMMISSIE  

 

De Vendel Commissie heeft aan de volgende activiteiten deelgenomen: 
 
12-10-2021 Commissievergadering. Notulen zitten in de bijlage. 

 
19-10-2021 Jaarvergadering Federatie Vendel commissie. 

• Cor Bonants 
• Oscar Huizinga 

 
 
SCHIETCOMMISSIE  

 
Er is weinig gebeurd ,een keer bij elkaar gekomen . 
We hebben de vergadering geopend met een minuut stilte die ons ontvallen is. 

Marc is overleden op 26 -6- 2021. 
 

Hij was geboren op 18 -10-1964 
Vorstenbosseweg 5 

5473 NG Heeswijk Dinter. 
 
Marc was actief in de kruisboog, hij regelde dat in zijn eentje en daarom is hij bij onze 

Commissie aangesloten. 
wij zoeken dus een vervanger voor Marc. 

 
Kruisboog blijft wel een punt in onze agenda. 

 
Peter Martens geeft aan te stoppen met de Commissie en de werkzaamheden daar om 
heen. 

Samen met zijn vrouw Eugenie was hij ruim 23 jaar een stuwende kracht in het schiet 
gebeuren en op de Gildedagen. 

Ook voor Peter zoeken wij iemand die zijn plaats in wil nemen. 
 

Weinig actie maar wel ingrijpende veranderingen. 
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COMMISSIE STANDAARDRIJDEN 

 

Activiteiten in 2021: 

In de kring Land van Cuijk hebben we nu ongeveer 7 actieve standaardruiters. 

Het jaar 2021 zag er eerst nog veelbelovend uit, met voor dit jaar 2 gildedagen op de 

agenda. En, zoals altijd, in het najaar het federatietoernooi.Echter: het Coronavirus bleef 
heersen. Hierdoor werden, onder andere bij ons als gilden, zo goed als alle activiteiten 

afgelast of uitgesteld. Qua activiteiten kunnen we het afgelopen jaar dus samenvatten als 

een verloren jaar. 

 
Vooruitblik naar 2022: 
Zoals elk jaar is in het voorjaar de vergadering van de federatiecommissie. En er staan 

binnen onze kring maar liefst drie gildedagen op de agenda. Uiteraard wensen we alle 
gilden alvast veel succes bij de organisatie hiervan, en zoals altijd zal ook de commissie 

standaardrijden weer ondersteunen en helpen waar nodig. Het federatietoernooi V-T-B-S 
in 2022 wordt op 18 september gehouden. 

 
Wat betreft de commissie Standaardrijden:  
De commissie bestaat momenteel uit drie leden voor alle werkzaamheden: 

Voorzitter: Antoon van Duinhoven, gilde Milsbeek 
Secretaris: Mark Rutten, gilde Maashees 

Lid:  Emiel van de Weijer, gilde Oploo 
 

GILDEN-ADVIES-COMMISSIE (GAC) 

2021 was ook voor de Gilden Advies Commissie een uitdagend jaar. Geen jaar met grote 
aansprekende resultaten, maar ook zeker geen verloren jaar. Zo hebben we een goed 

gesprek gevoerd met de laatste 5 burgemeesters van de inmiddels opgeheven gemeenten 
in het Land van Cuijk en de eerste contacten gehad met ons nieuwe ambtelijke 

aanspreekpunt van de Gemeente Land van Cuijk. Ook hebben we ons verdiept in de 
mogelijkheden die de Euregio ons wellicht kan bieden, op een bijzonder moment omdat 
er een nieuwe koers vanuit de Euregio aan zit te komen. En dat betekent dat er nog een 

heleboel niet zo heel duidelijk is. 

Maar bovenal hebben we onszelf lastige vragen gesteld, bijvoorbeeld over hoe we meer 
kunnen betekenen voor gilden waar het niet goed mee gaat. Maar ook over wat we 

kunnen leren van de gilden die juist nu best veel nieuwe aanwas hebben. Daarnaast 
hebben wij onze hulp aangeboden aan de gilden die een gildendag ingepland hebben. 

Met een doelstelling die draait om actie in het gildewezen is het natuurlijk in deze tijd 

een flinke uitdaging om geduldig te blijven. Voorlopig staan wij geduldig te trappelen 
totdat we weer volle gas vooruit kunnen! 
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GILDENTROM 
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Uitslagen NBFS Toernooien 
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Aangesloten gilden 2021     
      
1101 Sint Anthoniusgilde Beers Maalstoel 18 5437 BW Beers 

1102 Sint Anthoniusgilde Sambeek Hoogeweg 7 5836 CZ Sambeek 

1103 Sint Antonius Abt Gilde Blitterswijck van Lyndenstraat 14 5863 BJ Blitterswijck 

1104 Sint Antoniusgilde,  Well de Kamp 2 5855 EG Well 

1105 Sint Antonius Abt Gilde  Escharen Van der Plaatstraat 31 5361 JJ Grave 

1106 Sint Antonius Abt Gilde Mook Generaal Gavin straat 56 6585WP Mook 

1107 Sint Antonius en Mariagilde,  Linden Graaf Hermanstraat 18 5431 GS Cuijk 

1109 Sint Anthonius Sint Nicolaasgilde Groeningen Mgr. Geurtsstraat 6 5823 AD Maashees 

1110 Sint Antonius Abt Sint Agathagilde Aijen Murseltseweg 13 5854 CV Bergen 

1111 Sint Antonius - Sebastianus - Heilig Sacramentsgilde Beugen Kromlandt 8  5835 AM  Beugen 

1112 Sint Barbaragilde St. Hubert Streepgraniet 11 5453 LT Langenboom 

1113 Sint Barbara Gilde Ravenstein Kasteelseplaats 27 5371 AR Ravenstein 

1114 Heilig Bloedsgilde Boxmeer Vleeshouwerstraat 3 5835 AP Beugen 

1115 Cloveniers of Schutterye tot Grave Grave Elisabethstraat 10b 5361 HK Grave 

1116 Sint Dionysiusgilde Heijen Vinkenkamp 13 5856 AZ Wellerlooi 

1117 Groot Gaesbeekergilde Sint Agathagilde Soest Meidoornweg 12 3768 CN Soest 

1118 Sint Georgius Gilde Heumen Dorpstraat 5 6582 AK Heumen 

1119 Sint Jacobusgilde,  Zeeland Vezelstraat 6 5411 AP Zeeland 

1120 Sint Jansgilde Gassel St. Jansvoort 10 5438 AE Gassel 

1121 Sint Joris en Sint Anthoniusgilde Maashees De Breid 4a 5823 AA Maashees 

1122 Sint Lambertusgilde Huisseling Meerstraat 3  Huisseling 

1123 Sint Lambertus Gilde Milsbeek Pastoor Hoefnagelstraat 4a 6596 AJ Milsbeek 

1124 Sint Martinusgilde Gennep Dr. Schapemanstraat 57 6591 ZE Gennep 

1125 Sint Matthiasgilde Oploo Tarweweg 7-P 6534 AM Nijmegen 

1126 Sint Nicolaasgilde Haps Burg. Moorenstraat 21  5443 AC  Haps 

1127 Salvator Mundi Gilde Oeffelt Brakelstraat 16 5441 BD Oeffelt 

1128 Sint Sebastianusgilde Vianen Van Sasse van Ysseltstraat 13 5831 HB Boxmeer 

1129 Sint Theobaldusgilde Overloon Lange Akker 14 5825 GA Overloon 

1130 Onze Lieve Vrouwegilde Holthees Sint Jozeflaan 65 5824 AD Holthees 

1131 Koninklijk Sint Willibrordusgilde  Geijsteren Brouwershof 5 5862 AS Geijsteren 

1132 Sint Antoniusgilde St. Anthonis De Lange Loop 43 5845 GZ  St. Anthonis 
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Voor akkoord 

 

Voorzitter Karel van Soest 

 

Datum: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


